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3voorwoord

Na de fusie tussen v.v. Zierikzee en v.v. MEVO is er veel veranderd, 
zowel binnen de club als op ons complex. Denk aan de VOG-ver-
klaringen (Verklaring Omtrent Gedrag), het goed op poten zetten 
van een vertrouwenscommissie en het rookverbod dat per  
1 januari voor het gehele complex van kracht wordt. Ook hebben 
we een ‘gezonde’ kantine gerealiseerd, stimuleren we AED-kennis, 
zetten ons samen met de gemeente in tegen het ‘middelengebruik’ 
en hebben we het ‘verantwoord’ alcoholgebruik ter hand geno-
men. Hierbij worden we door professionals ondersteund.  Tevens 
wordt de totale organisatie tegen het licht gehouden om te kijken 
waar de structuur aangepast dient te worden ten aanzien van het 
veranderde tijdsbeeld. 

Hele belangrijke projecten zijn op dit moment het tweede kunst-
grasveld, de overkapping bij de kantine en andere veranderingen 
aan de gebouwen. Het nieuwe kunstgrasveld gaat er zeker op 
korte termijn komen, gezien de toezeggingen van de gemeente. 
Dat betekent een extra speel- en trainingsveld ingeval enkele 
grasvelden afgekeurd zijn. Dat is meer dan welkom. 
De overkapping van het terras, in plaats van de tenten, is ook zeer 
welkom, aangezien de kantinecapaciteit regelmatig tekortschiet 
en we ook bij minder goed weer een ieder een gezellige derde helft 
gunnen. 

De vrijwilligers zullen in de nabije toekomst het beeld van de 
vereniging meer en meer gaan bepalen, omdat er steeds meer 
taken in de vereniging bijkomen. Er zijn dan ook meer vrijwilligers 
nodig die hun mannetje staan om hun, soms complexe taak uit te 
voeren. Het werven van geschikte vrijwilligers is echter een lastig 
item. Velen blijken zich niet geroepen te voelen om iets terug te 
doen voor de vereniging, terwijl die er vaak wel voor hun was en 
ook nog is. Ik doe dan ook een dringend beroep op ouders, 

grootouders, senioren en anderen om dingen op te gaan 
pakken, anders krijgt de vereniging flinke proble-

men met het opvullen van de gaten die gaan 
vallen in het vrijwilligersbestand. 
Bedenk wel: de vereniging zijn we samen.
Wens iedereen een sportief seizoen toe met 
veel positief sportplezier!
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actueel

De afgelopen jaren heeft 
er voor de kantine een 

tent gestaan om extra ruimte te 
bieden. Nadat deze tot tweemaal 
toe is bezweken, wil het bestuur 
nu een overkapping realiseren.

tekst: ronald hoek

De kantine is op vele dagen druk 
en dan is het fijn dat er ook buiten 
de kantine een mogelijkheid is 
om droog en beschut een bakje 
koffie te doen. Helaas is een tent 
niet altijd bestand tegen extreme 
weersomstandigheden, zo is 
meerdere keren gebleken. 
Het bestuur kijkt naar de moge-

Overkapping 
bij kantine

Realisatie  tweede kunstgrasveld

Technische   commissie weer op volle kracht

Binnen de vereniging wordt al jaren gesproken 
over de wens van een nieuwe kantine. Er zijn 
tekeningen gemaakt en dit item is al meerdere 
keren besproken op algemene ledenvergade-
ringen (ALV). 

Bestuurslid Ronald Hoek: “Onze wens is absoluut 
niet minder geworden. De kantine wordt steeds 
krapper door het nog steeds groeiende ledenaan-
tal. Het huidige gebouw dateert uit 1984 en steeds 
vaker lopen we tegen problemen aan.”
Om een nieuwe kantine, zoals eerder in ALV’s is 
gepresenteerd, te kunnen bouwen, is de club 
afhankelijk van subsidies. “Een dergelijk fors 
gebouw kan onze vereniging nu eenmaal niet zelf 
voorzien. In overleg met de gemeente is een 
zoektocht begonnen naar een subsidieregeling. 
Uiteindelijk bleek dit niet te komen tot een juiste 
regeling. Ook is door ons hulp gezocht bij een 
partij die ons zou kunnen helpen met het verkrijgen 

van subsidies, maar ook 
dit is helaas zonder 
resultaat gebleven”, legt 
Ronald uit. 

Verbouwen
Door de hoge kosten van 
nieuwbouw heeft het 
bestuur besloten het 

verbouwen van het huidige gebouw te overwegen. 
Binnen de bouwcommissie is na vele overleggen en 
afstemmingen met diverse vrijwilligers ook 
hiervoor een ontwerp gemaakt. Ronald: “Maar ook 
hiervoor is het krijgen van een  
substantiële bijdrage een vereiste. Maar het 
huidige gebouw wordt er niet jonger op en onze 
vereniging blijft gestaag doorgroeien, ook de 
komende jaren. Nieuwbouw of verbouw van de 
kantine blijft dus hoog op onze prioriteitenlijst 
staan.”

Het ontstuimige Neder-
landse weer zorgt regel-

matig voor afgelastingen van 
trainingen en wedstrijden. Een 
tweede kunstgrasveld moet uit-
komst bieden. Deze wordt naar 
verwachting eind februari 2025 
in gebruik genomen.

Bestuurslid Ronald Hoek: “Al lan-
gere tijd is er de wens voor een 
tweede kunstgrasveld. Op regen-

Nieuwe kantine blijft prioriteit

Danny Makkelie 
te gast op 
business- event

Op maandag 28 oktober 
organiseert de sponsorcom-
missie wederom een 
business-event voor haar 
relaties. MZC’11 is te gast bij 
sponsor YourSurprise. Als 
vertrouwd interviewt Jan Dirk 
Stouten een bekende in de 
voetbalwereld. Deze keer is 
topscheidsrechter Danny 
Makkelie gestrikt, de jongste 
Nederlandse scheidsrechter 
ooit in de UEFA Champions 
League.

Fotoshoot  
1e selectie
Het socialmediateam van 
MZC is erg actief. Rondom het 
vlaggenschip willen ze posts 
maken over doelpunten-
makers, de man of the match, 
opstellingen... Dat bracht 
speler Coen Dalebout op het 
idee om vanuit zijn bedrijf 
YoungLions samen met 
clubfotograaf Kees Bin een 
fotoshoot te organiseren.
www.instagram.com/svmzc11

De technische commissie 
is uitgebreid met drie per-

sonen, namelijk Patrick Rogge-
band, Huib Smits en Werner 
Boot. Zij vormen samen met  
bestuurslid Camiel van Tiggel-
hoven de tc.

Camiel van Tiggelhoven is zeer 
verguld met de drie aanwinsten. 
“Patrick, Huib en Werner zijn 
alledrie bekend met onze mooie 
club en het zijn ook echte 
voetbaldieren. Als technische 
comissie gaan we er keihard 
tegenaan om alles op technisch 
gebied zo goed als mogelijk te 
laten verlopen.”

JO19
Oud-eerste elftalspeler Patrick 
Roggeband heeft er inmiddels 
een extra job bij. Hij traint op 
woensdag JO19.

lijkheid een overkapping aan te 
brengen. Voordat dit mogelijk is, 
moet een aantal processen wor-
den doorlopen. 

Bouwtekening
Allereerst: mag er tegen de kanti-
ne worden aangebouwd? Ja, na 
wat uitzoekwerk blijkt dat dit mo-
gelijk is. Hierna is er met de 
bouwcommissie – vrijwilligers 
met een affiniteit met bouwen – 
gekeken naar wat wenselijk én  
mogelijk is. Hierna is een bouw-
tekening gemaakt. Maar voordat 
gebouwd kan worden, zal eerst 
gecontroleerd moeten worden of 

Bouw door vrijwilligers

een en ander constructief juist is. 
Een ingenieursbureau is bena-
derd om deze controle te doen. 
Zodra de uitkomst hiervan be-
kend is, kan de laatste fase van 
het proces worden doorlopen, na-
melijk het bouwen zelf.

Meld u aan
De bedoeling is de bouw in eigen 
hand te houden om zo de kosten 
zo laag mogelijk te houden. Dus 
mocht u interesse hebben om 
hieraan bij te dragen, hoor ik het 
graag van u. 

algemenezaken@mzc11.nl

achtige dagen is het door het uit-
vallen van natuurgrasvelden 
steeds lastiger ruimte te vinden 
om te kunnen trainen en wed-
strijden te spelen.” 
Voor een tweede kunstgrasveld is 
een aantal jaren geleden druk ge-
lobbyd bij de gemeente. Vorig jaar 
kwam het besluit dat het tweede 
kunstgrasveld er zou komen. 
“Maar voordat dit er ligt, moest en 
moet er veel gebeuren”, legt Ro-

nald uit. “Het afgelopen half jaar 
is er door de gemeente en hun ad-
viseur een ontwerp gemaakt op 
basis van de wensen van MZC’11. 
Het ontwerp is hierna met onze 
bouwcommissie doorgenomen, 
waarna enkele opmerkingen zijn 
verwerkt. Er zijn grondboringen 
uitgevoerd.”
Zodra de gemeente een aanne-
mer heeft gekozen, kan er begon-
nen worden. Streven is begin de-

cember 2024 veld 2 buiten dienst 
te nemen en te starten met de 
werkzaamheden om zo eind fe-
bruari 2025 gereed te kunnen zijn. 
Ronald: “In deze periode vinden 
er normaal gesproken minder 
wedstrijden plaats, waardoor ons 
wedstrijdsecretariaat dit makke-
lijker op kan vangen. Het is de be-
doeling dan begin maart 2025 de 
eerste wedstrijden op dit nieuwe 
veld te kunnen spelen.”

Zijaanzicht van de concept bouwtekening: links het clubgebouw, rechts de overkapping.

Van links naar rechts: Huib Smits, Werner Boot, Camiel van Tiggelhoven en Patrick Roggeband.
Kyle van Tiggelhoven

Bestuurslid  
Ronald Hoek

BEELD
: KN

VB M
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Trots op wat er voor 
elkaar wordt gebokst
Het is de grootste tak binnen de 
vereniging: de jeugd. Alle reden 
om 2 jaar geleden een jeugd-
commissie in het leven te roe-
pen. Wat is de huidige stand van 
zaken?

tekst: hans smid

In twee jaar zijn veel on-
derwerpen besproken, uit-

gedacht en opgepakt. Het staat er  
rooskleurig voor. Zo is de jeugd-
commissie inmiddels goed op el-
kaar ingespeeld en we hebben 
een duidelijk beeld van de rich-
ting die we op willen. Daarnaast 
hebben we een aantal belangrijke 
mijlpalen bereikt: zo hebben we 
door het aantreden van Barry 
Schoute een volwaardige invul-
ling kunnen realiseren van de rol 
van Hoofd Jeugdopleiding (HJO). 
We zijn door de KNVB geselec-
teerd als één van een select 
groepje opleidingsclubs binnen 
Zeeland.

Spannend
Het vorig seizoen was best span-
nend, omdat moest blijken of al-
les wat we van tevoren hadden 
uitgedacht, ook in de praktijk 
goed zou uitpakken. Denk hierbij 
aan de werkwijze met betrekking 
tot teamindelingen, het gebruik 
van het clubmanagement- en 
spelervolgsysteem, en het opzet-
ten van een goed functionerende 
overlegstructuur met trainers, be-
stuur en andere geledingen bin-
nen de club. 
We mogen heel tevreden zijn, 
want de zaken zijn beter verlopen 
dan we op voorhand hadden dur-
ven denken. Daarnaast is er ook 
het besef dat we een bijzonder 
traject hebben doorlopen met de 
nieuwe jeugdcommissie en dat 
we ontzettend veel hebben ge-
leerd. Dit is waardevolle kennis 
waarmee we nu en in de toe-
komst ons voordeel mee kunnen 
doen.

Focus
De voorbereidingen voor een 
nieuw seizoen – en dan met name 

Annita van den Ouden
+31 (0)6 23 93 48 61

St. Joostmeet 3
4301 JS Zierikzee

0111 - 41 69 06
annita@supportly.nl
supportly.nl

ZIERIKZEE
NIEUWE HAVEN 51 

0111-653451 OF 0111-407611
PROEFZEELAND.NL

DINSDAG TOT ZATERDAG
09.00 – 17.00 UUR

Mosselen
Noordzeevis 

en meer

ZIERIKZEE
NIEUWE HAVEN 51 

0111-653451 OF 0111-407611

DINSDAG TOT ZATERDAG

0111-653451 OF 0111-407611

DINSDAG TOT ZATERDAG

onswooneiland onswooneilandnlwww.onswooneiland.nl  •  0111-672648

Met 
ONS 
scoor je 
altijd!

Sprint snel even
bij ons binnen.
Onze deur staat
voor je open!

Advies in de buurt?
Sprint naar Veldsink! 
Ook dan zijn we er voor jou.

Hypotheken | Verzekeringen | P
ensioenen

vertrouwd, verzekerd, Veldsink.

Grevelingenstraat 10E, Zierikzee  |  0111 - 41 83 41  |  zierikzee@veldsink.nl

Per 1 januari 2025 
rookverbod
Steeds meer organisaties en 
gemeenten zetten zich in 
voor een rookvrije generatie. 
Dit om kinderen te bescher-
men tegen de verleiding van 
roken. Ook MZC doet hieraan 
mee: per 1 januari 2025 geldt 
er een rookverbod op 
sportpark Den Hogen Blok.

Actie vor KiKa 
groot succes
Op 13 september was er een 
darttoernooi bij MZC’11 
waarvan de opbrengst naar 
KiKa is overgemaakt. Ook 
heeft er een collectebus in de 
kantine gestaan en is de 
opbrengst van de loterij bij de 
thuiswedstrijd van het 1e 
volledig gedoneerd aan KiKa.
In totaal is zo een bedrag van 
1.632 euro opgehaald. Het 
initiatief is genomen door  
Stijn Ravia en Rafaël van 
Vossen.

Geslaagde  
seizoensopening
Mosselen bij de eerste 
thuiswedstrijd van MZC 1, het 
is inmiddels een traditie. Ook 
dit jaar is dit weer mogelijk 
gemaakt dankzij vele 
vrijwilligers, sponsors Neeltje 
Jans Mosselen en Lidl. 
‘Huisartiest’ Will de Brouwer 
en zijn vrouw Marga verzorg-
den de gezellige muziek. 
Linda Kristalijn: “Het was een 
fantastische dag!”

voor elkaar boksen. We hebben 
het al vaker benoemd, maar kijk 
maar eens op een doordeweekse 
avond of op een zaterdagochtend 
rond op ons complex. Dan zijn 
woorden verder overbodig… Als 
jeugdcommissie zijn we  niet al-
leen trots dat we deel mogen uit-
maken van deze mooie club, 
maar ook blij dat we ons gesteund 
weten door het bestuur en andere 
geledingen binnen de club.
Doelen stellen is mooi, maar de 
uitdaging zit natuurlijk in de uit-
voering! Daarom blijven we con-
tinu op zoek naar vrouwen en 
mannen die ons kunnen onder-
steunen. Binnen de jeugdcom-
missie is altijd plek voor creatieve 
“denk-doeners”, die goede ideeën 
samen met ons ook tot uitvoer 
kunnen brengen. 

Mocht je interesse hebben in wat 
meer informatie, neem dan contact 
met ons op via jeugdcommisie@
mzc11.nl. We vertellen je graag wat er 
allemaal mogelijk is!

Rob Droppert en Linda Kristalijn met 
het bord van de Rookvrije Generatie.

Jeugdcommissie bereikt diverse mijlpalen

de teamindelingen en het vinden 
en plaatsen van geschikte trainers 
– is altijd weer een intensieve en 
best complexe exercitie. Rond 
maart wordt ermee begonnen. 
Ook in het huidige seizoen ligt de 
focus vooral op het opleiden van 
onze jeugdtrainers, zodat zij de 
juiste kennis en tools in handen 
krijgen om hun teams steeds be-
ter te kunnen coachen en trainen. 
Met het opleidingsprogramma en 
het aantreden van Barry Schoute 
als HJO hebben we een stevige ba-
sis om de ontwikkeling van de 
jeugdopleiding een extra boost te 
geven. 
Belangrijke aandachtspunten zijn  
het vernieuwde spelervolgsys-
teem, het gebruik van video-
analyse en de nieuwe keepers-
trainingen. 

Woorden overbodig
Als gehele club mogen we ontzet-
tend trots zijn op wat we met z’n 
allen als vrijwilligers hebben be-
reikt en wekelijks steeds weer 

Hans Smid: “We voelen ons gesteund door het bestuur en andere geledingen  
binnen de club.”



9

mzc presentatiegids 2024-2025  mzc presentatiegids 2024-2025

senioren

mzc 2
Jasper Bij deVaate, Robin Dekker, Julian Duinhouwer, Luuk Ganzeman, Elyjah van Ham, Farhad Hasan, Nick Kafoe, Remco Lafeber, Tristan 
van der Maas, Jaimy Matthews, Niels Noordijk, Dylon Oosterboer, Nick Ravia, Stijn Ravia, Max Reumer, Lennert van Splunder, Ryan van 
Tiggelhoven, Brett de Vos, Rico Vrijland, Sebas Winkels, Bart van der Wouden, Thomas van de Zande 
Trainers/begeleiding: Bilal Al Ashqar, Werner Kafoe, Jesse Wernsing

mzc 3
Thomas Berkhout, Ricky de Bil, Wouter Blommaert, Maurits Borghouts, Conner Canters, Martijn Dijkstra, Joost van den Doel, Ricardo Engel, 
Martijn Folmer, Matthijs Heeres, Davey van den Hummel, Jeffrey Janson, Ruben Jumelet, Mike Kafoe, Jan-Kees de Leeuw, Marc van der 
Linde, Thomas van der Linde, Dean Otte, Rik van den Ouden, Lennert Quant, Thijs Ravia, Niels Schot, Tim van der Spek, Jelle van der Valk, 
Sander de Vries, Jelle de Vries, Bob Weenink, Guido van der Werf 
Trainer/begeleiding: Niels Muller

Verbouwen, verhuizen of opruimen?
Huur een container voor je afval

Afval bestaat niet. Als het aan Renewi ligt, wordt dit de definitie van 
afval. Afval biedt namelijk de mogelijkheid om schaarse grondsto� en 
niet nóg schaarser te laten worden. Dat kunnen wij niet alleen. Dat doen 
wij samen met jou.

Bijna iedere klus thuis levert afval op
Een container huren is eenvoudig. Tegen vaste all-in tarieven, dus zonder 
verrassingen achteraf. Maak je keuze op www.renewi.com/particulier 
Container vol? Dan halen wij hem weer op.

Duinzoom 7
4325 HA Renesse
T (0111) 46 36 26

Verrassend dichtbij!

Zierikzee | Goes | Hellevoetsluis | Bergen op Zoom | Rotterdam

Aan de toekomst bouwen, doen we samen! 

AutoKievit heeft een ruim aanbod in elektrische auto’s en 
hybrides met technologie waar u mee vooruit kunt.

Wij doen graag dat stapje extra en adviseren u graag in 
het model en motortype dat bij u past!

Goes • Zierikzee   weazuidwest.nl

Financieel fit!
Bij WEA kijken we samen met ondernemers vooruit 

en voorzien we ze actief van stuurinformatie. Zo helpen 

wij ondernemers om in financiële topconditie te 

komen én te blijven! 

Wat denk je van:

• Zelf pizza’s bakken (en daarna lekker opeten...)
• Smullen van frietjes en een snack
• Spetteren in het zwembad met spraypark
• Racen van onze super snelle glijbaan
• Knutselen
• Lasergamen
• Spelen in de binnen en/of buitenspeeltuin

  

Hoogenboomlaan 42 Renesse | www.julianahoeve.nl/nl/kinderfeestjes

De leukste kinderfeestjes vier je op de Julianahoeve!
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mzc 4
Thijs van Beveren, Tim van Beveren, Ian Dekker, Robin Duinhouwer, Sem de Graaf, Justin Groen, Mathijs Heeg, Matthijs de Keijzer,  
Stef Koster, Mac de Kruijf, Olaf van Oosterom, Jamy Rossen, Ian van der Sluis, Pepijn Smits, Tristan Tolhoek, Luuk Vroegindeweij,  
Sebastiaan Westdijk, Vito Xausa, Haitham Youssef Alhajji 
Trainer/begeleiding: Misha Mes

mzc 5
Pascal Berrevoets, Leendert Bom, Rick de Braal, Jan Delst, Giovanni van Dreven, Sergio van Dreven, Lex 
Engberts, Nick Mulders, Sadid Sayeed, Ahmad Wadid Sayeed, Wilco Schot, Kevin Schot, Gerbrand 
Verton, Lourus-Jan Verton, Lou Verton, Nieck Verton
Trainer/begeleiding: Arjan ’t Jong

mzc 35+
Leon de Bruine, Miquel Venegas Carbonell, Wouter de Jonge, Martijn Kik, Jan-Kees de Leeuw,  
Jasper Maaskant, Bjorn Oosterwijk, Andrzej Siedlecki, Leon Sinke, Sytze Stins, Michiel Tamerus,  
Patrick Verkaart, Niels Verkaart, Arjan van Westenbrugge 
Trainer/begeleiding: Patrick Knijnenburg

Eigen MZC-bier
De club heeft sinds kort een 
eigen blikje bier, gebrouwen 
door sponsor De Stulp in 
Renesse. Op 1 oktober was er 
een bierproeverij waarbij 
deelnemers het biertje 
mochten selecteren. Later 
was er een prijsvraag voor 
een passende naam. Winnaar 
werd Kees Hagesteijn met de 
naam ‘MZZeetje’. Eervolle 
vermeldingen waren er voor 
‘Free Kick(je)’ (Ada van 
Tiggelhoven), ‘De Schouwse 
Schieter’ (Mandy de Ruiter), 
‘MZCerveza’ (Beerend van der 
Neut) en ‘Cooling Down’ 
(MZC’11 VR2).

Nieuw  
informatiebord
Sinds deze maand is er een 
informatiebord geplaatst bij 
de ingang van het complex. 
Het geeft een overzicht van de 
velden en kleedkamers. Het 
bord is mogelijk gemaakt door 
Duinhouwer Lastechniek 
(Marcel Duinhouwer), 
YoungLions Marketing (Coen 
Dalebout), Bureau OMA (Barry 
Hage) en diverse vrijwilligers. 

Cheques  
voor MZC
Jan Schot heeft namens de 
Rabobank een cheque van 
623,86 euro overhandigd aan 
voorzitter Leo ‘t Mannetje. Dit 
is het bedrag dat de actie 
Clubsupport van de Rabobank 
voor MZC’11 heeft opgeleverd.
Eerder ontving Saskia van 
Velthoven namens MZC al 
een cheque van 187 euro van 
Market Plaza in Burgh-
Haamstede. 

Een goede warming-up begint 
op de vrijdagavond bij De Biet!

Werken bij De Biet? Doen! Waarom? 0111 413825  |  info@cafedebiet.nl

Met sappige smashburgers,
                                                   of gewoon een 0.0’etje

Check www.cafedebiet.nl
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senioren

mzc walking football
Wijnand de Boer, Andre Bommelje, 
Bill Hillebrand, Gert Kok, André Kort, 
Flip de Leeuw, Bert Pesch, Ron van 
Putten, Henk Tromper, Hans Verkaart, 
Johan van Westenbrugge 

Trainer/begeleiding:  
Leo ‘t Mannetje

g-team
Gerard-Jan van Bommel,  
Stefan Karper, Linda Steine,  
Milkiyas Tesfamariam,  
Olivier Verhoeff, Jesse Wensing 

Trainers/begeleiding:  
Sylvana Oostdijk, Martin Steenkist

mzc 40+
Ramazan Ayaz, Maris Bom,  
Martin Deurloo, Leon de Jonge, 
Martijn Kik, Erik-Jan Kort,  
Daniël Lodders, Danny Maggito, 
Pieter van der Neut,  
Robbert Roggeband,  
Gerbrand Verton, Erdo Yok 

Trainer/begeleiding: Patrick Renger

www.eetcafedebanjaard.nl

Nieuwe Haven 23
Zierikzee
0111-412 528

Bij Vollan weten we dat je als ondernemer 

succesvol wil zijn en je bedrijf wil laten groeien. 

Wij helpen ondernemers om hun groeipotentieel 

volledig te benutten met effectieve marketing.

Laat je bedrijf 
groeien met 
effectieve 
marketing.

vollan.nl

Zuidweg 38 
4316 LB Zonnemaire 

Tel. 0111 - 401111 
E-mail info@deltadak.nl

www.deltadak.nl 

Jouw teamnieuws op de website  
en social media?
•  Stuur je wedstrijdverslag of wetenswaardigheid naar  

socialmedia@mzc11.nl
•  Foto’s kunt u oploaden via de link  

qwerty1964.quickconnect.to/mo/request/dwOAwJL40
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Hoe ben je in contact met MZC 
gekomen?

“Op Facebook las ik dat MZC een vrou-
wentrainer zocht en dacht ‘misschien 
kan ik ze wel helpen’. Dit is mijn 35e 
seizoen als trainer. Bij v.v. Kwadendam-
me heb ik 26 seizoenen gedraaid, van de 
jeugd tot aan het 1e. Via een vriend ben 
ik bij v.v. Kapelle trainer van MO17 en 
MO19 geworden. Zo ben ik in het vrou-
wenvoetbal gerold. Daarna achtereen-
volgens getraind bij de vrouwen van 
Nieuwdorp/Patrijzen, ST Apollo ’69/Luc-
tor Heinkenszand en HKW’21.”

De KNVB biedt sinds kort een 
opleiding aan speciaal om dames 
te trainen. Wat maakt het trainen 
van dames anders?

“Dat is mij ook eens door Omroep Zee-
land gevraagd. Ik zie geen verschil: een 
training is een training en die pas je aan 
aan het niveau. Ik doe niet anders in de 
omgang en laat iedereen in haar waar-
de. Ik ben net zo direct bij mannen als 
bij vrouwen.”

Kende je al wat speelsters en 
kende je de club?

“Zowel de speelsters van Vrouwen 2 als 
de club MZC waren totaal nieuw voor 
mij. Vroeger heb ik weleens tegen v.v. 
Zierikzee gevoetbald.”

Hoe bevalt het tot nu toe?
“Hartstikke goed. Momenteel is het 
even wat improviseren omdat mijn arm 
in het gips zit, maar geef gewoon de 
trainingen. Ik deed de oefeningen toch 
al niet meer voor, hahaha.” 

Fietsongeluk met de arm?
“Nee, ik heb schapen en moest er eentje  
vangen. Normaal gaat dat goed, maar 
nu voelde ik wat scheuren in mijn arm. 
Ik ben geopereerd. Schapenhouden is 
een hobby. Ik heb er zo’n dertig. Geluk-
kig zijn ze van blauwtong gevrijwaard 
gebleven. Ze zijn voor de slacht. De wol 
levert niet veel meer op. Daarom ga ik 
over op een andere type schapen dat 
geen wol heeft, maar haar. Die ruien 
zelf en dus zijn er geen scheerkosten.”

Je voorganger Cees Kraaijen-
brink heeft lange tijd Vrouwen 2 

getraind. Heb je weleens contact 
met hem?

“Cees staat regelmatig langs de lijn met 
zijn vrouw. Natuurlijk heb ik contact 
met hem. Als ik iets weten wil, vraag ik 
het.” 

Vrouwen 2 is vooral ook een 
gezelligheidsteam?

“Het team is ook fanatiek en combi-
neert dat met gezelligheid. Het is een 
leuke mix tussen wat oudere dames en 
meiden die vanuit MO17 erbij zijn geko-
men. Qua prestaties is het nog niet ge-
weldig maar dat komt wel, want er zit 
echt wel voetbal in.”

Wat is je doel?
“Mijn doel is altijd om het zo gezellig 
mogelijk te houden, dan komen de 
prestaties vanzelf.”

Hoe kijk je tegen MZC als club 
aan?

“Ik zie een heleboel vrijwilligers. Som-
mige mannen en vrouwen zie ik altijd 
op de voetbal! Dat is heel goed van de 
club.”

Hoe ziet je staf eruit?
“Bij Vrouwen 2 heb ik het meeste over-
leg met aanvoerster Sanne en met de 
geblesseerde Michelle. Samen vormen 
we de staf. We hebben geen aparte lei-
der.”

Nog een slotopmerking?
“De samenwerking met Vrouwen 1 is 
goed. Trainingen doen we regelmatig 
samen. Een goede samenwerking is 
heel belangrijk. Dames van VR1 die te-
rugkomen van een blessure kunnen in-
dien nodig bij ons weer beginnen en 
andersom staan wij ook speelsters af 
als ze er tekort hebben.” 

Kees Adriaenssens nieuwe trainer VR2Bilal Alashqar nieuwe trainer MAN 2

Zowel bij Mannen 2 als Vrouwen 2 staat er een nieuwe 
trainer aan het roer. Een bekende van de club en een totaal 
nog onbekende. Een interview met Bilal Alashqar en Kees 
Adriaenssens.
tekst: barry hage

Gezin: Getrouwd met Sanne; dochter Bibi. 
Woonplaats: Zierikzee  
Werk: Bouwkundig vergunningverlener bij 
gemeente Rotterdam (gebied Centrum en 
Noord)
Voetbalcarrière: “Ik heb in de jeugd van 
v.v. MEVO gespeeld en in de senioren ben 
ik naar ZSC’67 1 gegaan vanwege studie. 
Daar hoefde ik maar één keer te trainen. 
Na mijn studie heb ik een jaar in MZC 1 
gespeeld, waarna ik weer bij ZSC’67 1 ben 
gaan voetballen omdat een paar vrienden 
daar gingen voetballen. Toen ik mijn 
kruisband afscheurde heb ik 2 jaar 
gerevalideerd, waarna ik besloot een stapje 
terug te doen en ben bij MZC 2 gaan 
voetballen. Hier heb ik 3 jaar gevoetbald.” 

Bilal Al Ashqar (33)
Gezin: Getrouwd, 2 zonen
Woonplaats: Lewedorp
Werk: 32 jaar was hij machinist op een 
telescoopkraan bij Aannemersbedrijf 
Fraanje uit Lewedorp. Daarna werkte hij bij 
Sagro in Vlissingen-Oost en sloopte daar 
stalen constructies van olie- en gasplat-
forms. Sinds januari is hij met vervroegd 
pensioen. 
Voetballoopbaan
In de jeugd voetbalde hij eerst bij v.v. 
Lewedorpse Boys en later v.v. Kwadendam-
me. Hij speelde daar tot hij 54 jaar was. 
“Niet hoog hoor, bij het 3e, een gezellig-
heidselftal.”
Eerdere clubs als trainer: v.v. Kwaden-
damme (van jeugd tot aan het 1e mannen); 
v.v. Kapelle MO17 en MO19; Nieuwdorp/
Patrijzen VR1; ST Apollo ’69/Luctor 
Heinkenszand VR1; HKW’21 VR1 
(fusieclub s.v. Hoedekenskerke en v.v. 
Kwadendamme)

Kees Adriaenssens (65)

Van Cees  
naar Kees

‘We gaan 
weer winnen’

Vorig jaar was je nog speler. Wat 
was de reden om te stoppen?

“Net voor de coronatijd heb ik als speler 
van ZSC’67 mijn kruisband afgescheurd 
en heb ik 2 jaar gerevalideerd. Daarna 
ben ik bij MZC 2 gaan voetballen. Na 3 
jaar besloot ik te stoppen, omdat ik wat 
pijntjes kreeg. En ik wilde meer tijd ma-
ken voor onze kleine.”  

Hoe kwam je in beeld voor het 2e?
“Ik werd benaderd door het bestuur en 
het leek mij een leuke uitdaging. Ik heb 
eerst met de spelers overlegd hoe zij 
daarin stonden en dat was erg positief.” 

Je hebt met vele spelers samen-
gespeeld. Hoe lastig is dat?

“Ik heb met álle spelers samengespeeld. 
Het is soms lastig mensen teleur te 
moeten stellen als ze op de bank zitten 
of bij het 3e aansluiten. Ik moet zeggen 
dat de spelers dat heel goed oppakken.”
 

Hoe bevalt het tot nu toe?
“In de beker hebben wij goede uitslagen 
neergezet, maar in de competitie valt 
het zwaar tegen: vier gespeeld, vier ver-
loren. Bij de training geeft iedereen 100 
procent en ik zie dat we voor elkaar wil 
vechten. Helaas hebben wij nog niet het 
geluk dat wij vorig jaar wel hadden. Ik 
zie bij iedereen de motivatie en disci-
pline, waardoor het voor mij duidelijk is 
dat wij binnenkort gewoon weer wed-
strijden gaan winnen. Daar hebben we 
allemaal vertrouwen in.”

MZC 2 kende een goed debuutjaar 
in de hoofdklasse. Waar ligt dit 
seizoen de voornaamste uitda-
ging?

“Je wilt natuurlijk altijd een hoger doel 
stellen dan het jaar ervoor, maar dat is 
ook lastig. Vorig jaar kwamen wij in de 
hoofdklasse en waren er geen verwach-
tingen. Al snel bleek dat wij makkelijk 
mee konden en voor het kampioen-

schap konden gaan. Dit seizoen is de 
doelstelling bij de bovenste 3 eindigen 
en spelers beter maken, zodat zij zich in 
de kijker kunnen spelen van het eerste 
elftal. Er is nog een lange weg te gaan...”

Hoe is de samenwerking met  
het 1e?

“Samenwerken met 1 gaat goed. Spelers 
die terugkomen na een blessure maken 
bij ons speelminuten.”

Waarin verschilt een 1e voorna-
melijk ten opzichte van een 2e?

“Bij het eerste gaat alles wat sneller, de 
jongens coachen beter, staan beter ge-
positioneerd en zijn harder naar eigen 
medespelers. Dat zou bij ons ook beter 
moeten: elkaar aanspreken op dingen 
die fout gaan.” 

Heb je een KNVB-opleiding  
gevolgd of ga je dat doen? 

“Ik ben nu bezig met de KNVB-opleiding 
in Roosendaal.”

Hoe kijk je tegen de club aan? Hoe 
zou je MZC omschrijven?

“MZC is echt top. Het bestuur geeft mij 
vertrouwen en alles wat wij vragen, 
daaraan willen ze meewerken.”

Van wie krijg je bij het 2e allemaal 
hulp? Wat is staf dus zeg maar?

“Thomas is mijn assistent-trainer, Wer-
ner onze leider, Stijn de fysio en Guus 
onze materiaalman.”

Bij gezelligheid 
komen de  

prestaties vanzelf

Helaas hebben wij 
nog niet het geluk 
dat wij vorig jaar 

wel hadden



Achterste rij (vlnr): Yuri Vogelzang (trainer), Mex Renger, Marit Hendrikse,  
Floortje Pronk, Sanne Hendrikse, Vera Muste, Britt van der Maas,  

Fabienne Nooy, Hans Schreurs (leider) 

Voorste rij (vlnr): Lieke van Leeuwen, Femke Berrevoets, Fleur Bakker, Isa Berrevoets, 
Femke Scheele, Jasmijn Vos, Evi de Bruin, May-Britt Berrevoets, Tessa van de Velde 
Niet op de foto: Whitney Visser, Leila Kordic, Romy van de Zande 

s.v. MZ C’11 VR1
seizoen 2024 -2025 - 3e klasse   

s.v. MZ C’11 VR1
seizoen 2024 -2025 - 3e klasse   
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vrouwen 19vrouwen

vrouwen 30+
Sophie Baert, Mariska Bakker, Alinda van Beveren, Elly Groenendijk, Eva van der Helm-van Zoest, Melissa Huizer, Sonja Knijnenburg-de Vos, 
Kim Moons, Lonneke Nies, Tamara Putmans, Petra Ringelberg, Adila Saif, Bogusia Siedlecka, Natasja Tamerus, Sigrid Vink,  
Renee van Westenbrugge 
Trainer/begeleiding: Michèle de Jonge

vrouwen 18+
Danielle Boogert, Joanne Bouwman, Heleen Delst, Carlijn Fioole, Gwenda Jochem, Ilse Legemaate-van der Pas,  
Femke Luchtmeijer-Akkersdijk, Marielle van Oeveren-Hubregtse, Lianne Quist, Stella Verkaart-van Trierum, Suzanne Vogel-Boot 
Trainer/begeleiding: Bianca Kloet

vrouwen 2
Mirthe Berrevoets, Ellen Bijzet, Annieke den Boer, Willemieke Boonman, Anna Boot, Hirmiala Ermias Abraha, Ilse Hof, Michelle de Jonge, 
Elsa van Keeken, Manu Krüsemann, Merel Kraaijenbrink, Indy Kristalijn, Femke de Looze, Jetske Meintema, Romy Messemaker, Lieke 
Moerland, Anne van den Oosterkamp, Eva Spahiu, Lieke Stigter, Sanne Tamerus, Bente van der Valk
Trainer/begeleiding: Kees Adrianssens

0111 820202  ZIERIKZEE
INFO@STOUTJESDIJKBOUW.NL

STOUTJESDIJKBOUW.NL
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bestuur

Leo ‘t Mannetje, 
voorzitter

“De afgelopen periode is 
weer veel bereikt. Ik denk 

aan het aanstellen van een Hoofd 
Jeugdopleiding en uitbreiding van 
de activiteiten- en de vertrou-
wenscommissie. Ook is er verde-
re verduurzaming gerealiseerd 
middels drie warmtepompboilers 
in het grote kleedkamergebouw 
en airco’s in de kantine en het 
wedstrijdsecretariaat.” 
“Veel werk is voor iedereen dui-
delijk zichtbaar, zoals het geven 
van trainingen, bardiensten, het 
fluiten van wedstrijden... Maar er 
wordt ook heel veel werk verzet 
dat minder zichtbaar is, zoals het 
verzorgen van de kleding en ma-
terialen, het technische onder-
houd, de schoonmaak, het rege-
len van de scheidsrechters, het 
indelen van de kleedkamers en 
velden, het maaiwerk, de leden-
administratie, het innen van de 
contributie,... te veel om op te 
noemen.”
“Doelstelling van de club is om in-
clusief te zijn, dus om zoveel mo-
gelijk doelgroepen bij ons te laten 
sporten. Als bestuur willen we 
een veilige vereniging zijn met 
een groot sociaal-maatschappe-

Het clubbestuur aan de 
Nieuwe Haven in Zierikzee. 
Vlnr. Saskia Stoutjesdijk, 
Vivian Bommeljé, Ronald 
Hoek, Camiel van Tiggel-
hoven, Leo ’t Mannetje,  
Hans Schreurs en Marcel 
Hanse. 

lijk bewustzijn. Ander doel is om 
nog meer vrijwilligers te werven, 
zodat het werk beter verdeeld 
wordt en het voor iedereen te be-
happen is. Verder is de aanleg van 
een tweede kunstgrasveld met 
verlichting een belangrijke stap. 
Doelstelling is ook het opknap-
pen en aanpassen van het gebou-
wenbestand.”

Vivian Bommeljé, 
secretaris

“De club staat er redelijk 
goed voor. We proberen 

continu verbeteringen te realise-
ren. Financieel hebben we de 
energiecrisis aardig weten te 
doorstaan door allerlei (duur-
zaamheids)maatregelen.”
“Wat betreft secretariszaken zou 
nog makkelijker worden als we 

we de technische comissie heb-
ben uitgebreid met drie personen, 
namelijk Patrick Roggeband, Huib 
Smits en Werner Boot. Zo  kun-
nen we weer volle kracht voor-
uit.”

“Terugkijkend naar vorig seizoen 
heeft de 1e selectie net niet de 
promotie naar de Eerste Klasse 
bereikt, maar wel een mooi sei-
zoen gespeeld met mooie en 
spannende wedstrijden. Het 2e  
speelde als nieuwkomer in de 
hoofdklasse een prachtig seizoen 
met als hoogtepunt de periode-
titel, die recht gaf op deelname 
aan het bekertoernooi voor stan-
daardteams. In dit bekertoernooi 
is inmiddels de 2e ronde bereikt. 
MZC 3 is het vorige seizoen met 
overmacht kampioen geworden 

verdere stappen zetten qua digi-
talisering. We zijn hiermee al aar-
dig op weg, zoals het digitale aan-
meldformulier. Dat werkt fijn 
voor de ledenadministratie en 
vrijwilligerscommissie. Een enor-
me stap vooruit. We kunnen zo 
beter mensen benaderen voor de 
vrijwilligerstaken waar ze zich 
voor hebben opgegeven.”
“Belangrijk verbeterpunt is de 
communicatie tussen de com-
missies. Ook hierbij kan digitali-
seren van zaken enorm helpen. 
Tot slot hebben we een grote uit-
daging het sportpark toekomst-
bestendig te houden. We hebben 
vele leden en komen soms echt 
ruimte tekort.”

Marcel Hanse, 
penningmeester

“De club staat er goed 
voor! De jeugd bloeit en 

groeit als nooit tevoren. Dit wordt 
nog beter door de vorig seizoen 
gestarte cursussen voor jeugd-
trainers. De ontwikkeling van 
jeugdspelers zal hiermee flinke 
stappen maken. Qua financiën 

hebben we een grote groep spon-
soren dankzij de inzet van de 
sponsorcommissie. De kantine 
draait op volle toeren en met deze 
inkomsten kunnen we behoorlijk 
veel doen voor verduurzaming, 
trainersopleidingen en vernieu-
wingen.”
“Trots ben ik op de realisatie van 
led-verlichting rond de velden. 
Dat was voor mij de grootste in-
vestering die ik heb meegemaakt 
tot nu toe. Verder zijn er warmte-
pompboilers aangeschaft, een 
semi -robot als lijntrekker, we 
hebben doelen met wielen, duur-
zamere koelingen in de kantine,... 
Een aardig rijtje zo.”
“Verbeterpunt is om met z’n allen 
de energiekosten nog verder naar 
beneden te brengen door deuren 
te sluiten en verlichting uit te 
schakelen.”

Camiel  
van Tiggelhoven, 
technische commissie

“Als bestuur – en ik in het 
bijzonder – zijn erg blij dat 

en gaat het nu een klasse hoger 
proberen. Het 4e, ‘Vuufde‘ en 6e 
hebben ook naar behoren gepres-
teerd en de 3e helft werd daar ook 
dikwijls gevierd. Nu is het seizoen 
2024/25 in volle gang. Helaas heb-
ben wij bij de heren senioren een 
team minder in moeten schrij-
ven, zodat we nu vijf senioren-
herenteams hebben. Als we naar 
de selectieteams kijken, en daar 
gaat MZC 3 na de promotie steeds 
meer op lijken, mogen we weer 
trots zijn dat deze selecties weer 
goed ingevuld zijn. Met dank aan 
alle stafleden van alle teams!”
“Doelstellingen zijn moeilijk in te 
schatten, omdat er in de verschil-
lende klassen weer wat onbeken-
de nieuwkomers zijn. Als tc gaan 
we er keihard tegenaan om alles 
op technisch gebied zo goed als 
mogelijk te laten verlopen.”

Hans Schreurs, 
technische zaken  
vrouwen

“In zijn algemeenheid 
staat de club er goed voor. 

Met name de ontwikkelingen bij 

de pupillen zijn positief. Er blijft 
wel extra aandacht nodig voor de 
oudste jeugdcategorieën, want 
daar verlaten er te veel de club. 
We moeten manieren vinden 
deze jongeren langer aan onze 
vereniging te binden.”
“Blijvend aandachtspunt zijn de 
vrijwilligers. Zij zorgen dat de 
vereniging goed draait. Maar 
meer vrijwilligers zijn zeer wel-
kom. Immers: vele handen ma-
ken licht werk!”
“Mijn takenpakket bestaat uit 
drie onderdelen: coördinator 
meisjes- en vrouwenvoetbal;  
wedstrijdsecretaris meisjes, vrou-
wen en (ad interim) senioren 
mannen; en teammanager bij 
VR1. Door de relatief geringe aan-
tallen speelsters per leeftijdscate-
gorie is het samenstellen van 
teams bij de meiden niet altijd 
eenvoudig. Daarvoor is veelvuldig 
overleg met betrokkenen nodig. 
Momenteel zijn we bezig het 
meisjesvoetbal van onderop op-
nieuw in de steigers te zetten in 
de hoop om op termijn in alle 
leeftijdscategorieën (vanaf MO13) 
een meisjesteam te hebben.”

“VR1 moet na het vertrek van en-
kele vaste selectiespeelsters op-
nieuw enkele zeer jeugdige speel-
sters inpassen. Dat vraagt om een 
goede begeleiding, positieve sti-
mulans en aandacht voor het 
teamproces en teambuilding. Een 
mooie uitdaging.”
“Na een aantal jaren met diverse 
trainerswisselingen en stagne-
ring van de voetbalontwikkeling 
is VR1 in rustiger vaarwater geko-
men. Het afgelopen seizoen is ge-
kozen voor een nieuwe koers. Met 
de aanstelling van Yuri Vogelzang, 
een echte clubman, als trainer en 
het laten instromen van talent-
volle jeugdspeelsters wordt de 
blik op de toekomst gericht. Het 
team heeft gedurende het sei-
zoen een mooie ontwikkeling 
doorgemaakt. Als teammanager 
ben ik trots op die gezamenlijke 
prestatie. Verder ben ik er trots op 
dat in goede harmonie met de 
trainers van het voormalige MO13 
tot een juiste keuze is gekomen 
om een MO15 te starten. Het 
heeft nieuwe speelsters van bui-
tenaf getrokken. Daardoor kun-
nen we na de 1e fase het team 
gaan splitsen in een MO13 en een 
MO15. Speelsters kunnen zo meer 
in de juiste leeftijdscategorie spe-
len.”
“Een opknapbeurt van ons club-
gebouw zie ik als belangrijkste 
verbeterpunt. De kantine zou 
moeten worden uitgebreid, de 
toiletgroepen gemoderniseerd, 
het terras overkapt. Nog beter zou 
het zijn om een nieuw clubge-
bouw te realiseren, maar dat 
vraagt een fikse investering.  
Verder zou ik graag zien dat de 
wedstrijden op zaterdag wat 
meer over de dag verspreid zou-
den worden. Nu is het ’s ochtends 
dikwijls heel druk en ’s middags, 
als mannen 1 niet thuis speelt, 
heel rustig. In de ochtenduren is 

Het zevenkoppige hoofdbestuur van s.v. MZC’11 leidt én 
vertegenwoordigt de vereniging. We informeerden bij Saskia, 
Vivian, Ronald, Camiel, Leo, Hans en Marcel naar de stand 
van zaken en de plannen.

“We groeien 
inmiddels 
langzaam uit 
ons jasje’

De jeugd bloeit 
en groeit als 

nooit tevoren

Belangrijk  
verbeterpunt is 

de communicatie 
tussen de  

commissies

Bestuur aan het woord
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jeugdbestuur

er nauwelijks ruimte op de par-
keerplaats, is de kantine regelma-
tig overvol en is het in de kleed-
lokalen passen en meten. Een 
betere spreiding is mogelijk, maar 
daarvoor is het nodig vaste patro-
nen te doorbreken. En zoals bij 
iedere verandering zal in eerste 
instantie niet iedereen er blij van 
worden. Een kwestie van wen-
nen. Het uitgangspunt moet 
steeds zijn: datgene doen wat het 
reilen en zeilen van de vereniging 
als geheel ten goede komt.”

Ronald Hoek, 
algemene zaken

“MZC’11 is een levendige 
club. Een grote hoeveel-

heid vrijwilligers laten iedere 
week zien wat voor mooie vereni-
ging we hebben. Op dit moment 
houd ik mij voornamelijk bezig 
met de aanleg van een tweede 
kunstgrasveld en diverse gewens-
te bouwactiviteiten. De wens van 
een nieuw clubgebouw is een 
langdurig traject waarmee ik be-
zig ben, alsook eventuele alterna-
tieven hiervoor. Op korte termijn 

willen we een grotere overkap-
ping tegen het huidige clubge-
bouw plaatsen, aangezien de tent 
vorig seizoen wederom door ex-
treem weer is gesneuveld. Op za-
terdagen is de kantine te krap en 
is het voor het wedstrijdsecretari-
aat iedere keer weer puzzelen 
met de kleedkamers. Dus de 
noodzaak voor meer kleedkamers 
en een ruimere kantine blijft.”
“Veld 2 zal, zoals het er nu naar 
uitziet, medio december 2024 
worden verbouwd om eind febru-
ari 2025 weer in gebruik te kun-
nen worden genomen. Hierdoor 
ontstaat meer ruimte om ook bij 
slechtere weersomstandigheden  

met meer teams door te kunnen 
trainen.”

Saskia  
Stoutjesdijk,  
algemene zaken /  
vrijwilligerscommissie

“Als club doen we het 
denk ik redelijk goed. Fi-

nancieel hebben we de energie-
crisis goed doorstaan door allerlei 
maatregelen te nemen. We heb-
ben een positief contact met be-
drijven en organisaties op het ei-
land. We zijn een levendige club 
en blijven in leden- en vrijwilli-
gersaantallen groeien. Dat is posi-
tief, maar we groeien inmiddels 
wel langzaam uit ons jasje, wat 
de nodige uitdagingen met zich 
meebrengt.”
“Als bestuurslid ben ik vooral be-
trokken bij de niet-voetbaltechni-
sche zaken en denk en help mee 
waarbij dat zinvol kan zijn. Re-
cent hebben we stappen gemaakt 
in het creëren van een veilig 
sportklimaat. Het merendeel van 
de vrijwilligers heeft een Verkla-
ring Omtrent Gedrag (VOG), we 
hebben gedragsregels met elkaar 
en een actieve vertrouwenscom-
missie. Ook het opleiden van de 
jeugdtrainers draagt bij aan een 
veilig sportklimaat. Hiernaast 
vind ik het leuk dat we tegen-
woordig een jaar rond allerlei ac-
tiviteiten hebben, waarbij zoveel 
mogelijk aandacht is voor alle 
doelgroepen. Dit loopt uiteen van 
cursussen voor vrijwilligers, een 
event voor sponsoren, feestjes 
voor de senioren of een Sinter-
klaasavond. Alle activiteiten zijn 
inzichtelijk in een evenementen-
kalender en verschillende com-
missies dragen bij aan de organi-
satie en uitvoering. Dit maakt de 
club meer dan alleen voetbal. Het 
meest trots ben ik op de zaterdag-
morgen als het op de club wemelt 
van de kinderen, trainers, (groot)
ouders en vrijwilligers die geza-
menlijk maken dat iedereen een 
plezierige en sportieve dag be-
leeft. Een gigantische organisatie 
die volledig op vrijwilligers draait 
én daar ben ik er één van!”
“Er is altijd wat te verbeteren, 
maar voor mij zijn er drie speer-
punten: het sportpark toekomst-
bestendig houden; het vrijwilli-
gersbeleid; en het verbeteren van 
de structuur en verbinding vanuit 
het bestuur met de commissies.”

Wij zijn Croonwolter&dros. 

We ontwerpen, realiseren en onderhouden slimme, 
technische systemen die de wereld om ons heen in- 
telligenter maken. Technologie die ons leven veiliger, 
gezonder, aangenamer en duurzamer maakt.

Wij zijn actief in de Infrastructuur, 
Utiliteit en Industrie. Werk mee aan 
topprojecten door heel Nederland, 
wij hebben ook een vestiging in 
Heinkenszand.

Meest trots ben 
ik op de zater-
dagmorgen als 
het op de club 

wemelt van de 
mensen

j016-1
Tané Bakker, Kevin Brouwer, Joost Elenbaas, Sem van Gent, Gjin Gojani, Zenawi Haile, Tijn Hoek, Mehretab Kahase,  
Brent Neijenhuis, Valentijn Poots, Kirubel Tessema Abate, Isaac Williams, Thijmen Zandijk, Yildrit Zenuni 
Trainers/begeleiding: Barry Hage, Arjan Brouwer, Richard Zanddijk, Marco Hoek

jo19-1
Saddam Al Kubt, Rustam Amerian, Kyran Blakenburg, Jurre Bolle, Mack Broenink, Milan Brusé, Lucas Capelle, Benjamin Dhont,  
Mees de Graaf, Merhawi Mebrahtu Nuguse, Hamza Mohamed, Samuel Nnorom, Patrick Roggeband, Dani Schoenmakers, Barry Schoute, 
Finley Staal, Jamie Stol, Lukas Verhoek, Sem Wassermann, Daniek van der Wekken, Finn Winkels 
Trainer/begeleiding: Kevin Schot
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jeugd

j015-2
Finn van Aken, Bruce van Baal, Bas van Boven, Marvin de Bruijne, Daan Coomans, Ryan Driessen, Jenthe Eijzenga, Tygo van Herpen,  
Thijs Jonker, Renger Kloet, Luuk de Knegt, Joeri van Kooperen, Tom Kouijzer, Jesse van Milt, Hanad Mohamed, Pim van den Ouden,  
Said Rabani, Nazar Slobodian, Sebastian Takken, Thijs van der Vegt, Lars Vermunt, Quiyano Verwey, Cas Wassermann, Sem van Welt, Stein 
Zondervan 
Trainers/begeleiding: Roy van Milt, Johan Jonker

jo15-1
Bas van Boven, Jesse van den Hoek, Hendry Kloet, Renger Kloet, Liam Kok, Joeri van Kooperen, Quinn van Marle, Dani de Mendonca,  
Thijs van der Neut, Rick Oosse, Bram Oxener, Boris-Jan Pahnke, Mitchell Schoute, Nazar Slobodian, Jaime Venegas 
Trainers/begeleiding: Dean Otte, Jesse Hof

jeugd24

j014-1
 Levi Bakker, Wouter Berrevoets, Jannick Bezemer, Daniel van de Bijl, Xavi van Gent, Liam Karelse, Luuk de Knegt, Finn Krello,  
Aram Mohamad, Sam Parlevliet, Storm Poots, Thijmen Schot, Thomas Sinnema, Tomas Verhoek, Cas Wassermann 
Trainers/begeleiding: Barry Bezemer, Guido van der Werf

mo15-1
Noor Knijnenburg, Karlijn Zandijk, Jinte Bakker, Silbana Mehari, Josephine Oosterwijk, Milou Hage, Demi Joppe, Milou Vink, Fay Molijn, 
Bette Verkaart, Semrawit Tesfmariam, Rahwa Tesfamariam, Elin Henneman, Floor Tamerus, Jule Kruisselbrink, Lotte van Delft, Tatum Stol, 
Norah van Weelden, Bushra Amin, Sophia Tigrani, June van de Vate, Kyra Verhoek, Bijou Welschen,  
Trainers/begeleiding: Natasja Tamerus, Björn Oosterwijk, Michiel Tamerus, Niels Verkaart
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stille krachten

Wat is je functie binnen 
MZC?

“Ik ben keukenmedewerker. En 
soms help ik een handje mee bij 
de organisatie van activiteiten.”

Ben je buiten je vrijwilligers-
werk ook op de club te 
vinden?

“Op zaterdagochtend sta ik bij 
thuiswedstrijden altijd aan de lijn 
bij mijn kleinkinderen. Kai is kee-
per bij JO13-2 en Tané voetbalt bij 
JO16-01. In de middag kijk ik af en 
toe bij andere wedstrijden.”

Wat bevalt je het meest in je 
functie?

“Ik vind het leuk om een bijdrage 
te leveren en samen dingen voor 
elkaar te krijgen.”

Wat zou je ter stimulering 
zeggen tegen (nog) niet-
vrijwilligers?

“Het verenigingsleven maakt dat 
je actief blijft, plezier hebt en con-
tact houdt met jong en oud.”

Hoeveel tijd besteed je er 
ongeveer aan?

“Om de veertien dagen sta ik in 
de keuken, van gemiddeld 11.00 
tot 17.00 uur.”

Waar ben je het meest  
tevreden over bij MZC?

“Er is veel bedrijvigheid en er 
hangt altijd een positieve en ge-
zellige sfeer in de kantine. Het 
maakt het extra leuk om mijn 
kleinkinderen te zien voetballen 
en ook zij weer groot worden bin-
nen de club.”

Wat zie je als verbeterpunt 
voor de club?

“Het zou goed zijn als voor ieder-
een hun vrijwilligers taak behap-
baar blijft. Je hebt nooit genoeg 
vrijwilligers en er is steeds meer 
te doen om alles draaiende te 
houden. Vele handen maken im-
mers licht werk!”

Wat is je functie binnen 
MZC?

“Ik doe algemeen onderhoud en 
reparaties.”

Ben je buiten je vrijwilligers-
werk ook op de club te 
vinden?

“Jazeker. Ik support bij het 1e en 
2e en bij mijn kleinkinderen.”

Wat bevalt je het meest in je 
functie?

“De variatie van de werkzaamhe-
den. En uiteindelijk is er het re-
sultaat: de mooie uitstraling van 
het sportpark.”

Wat zou je ter stimulering 
zeggen tegen (nog) niet-
vrijwilligers?

“Help mee! Alles netjes en goed 
houden, gaat niet vanzelf. Je kunt 
samenwerken met een leuke 
groep mensen met allemaal ver-
schillende kwaliteiten.”

Hoeveel tijd besteed je er 
ongeveer aan?

“Enkele uren per week.”

Waar ben je het meest  
tevreden over bij MZC?

“Het goede voetbalniveau en het 
schitterende complex wat we 
hebben.”

Wat zie je als verbeterpunt 
voor de club?

“Neem sneller  beslissingen als 
bestuur, zeker wat betreft het ver-
vangen van de kantine.”

Wat is je functie binnen 
MZC?

“Mijn hoofdfunctie is consul. Ik 
keur de velden op wedstrijd-
dagen. Verder ben ik twee ochten-
den in de week actief bij de 
schoonmaakploeg.”

Ben je buiten je vrijwilligers-
werk ook op de club te 
vinden?

“Ik bezoek vaak de thuis- en uit-
wedstrijden van het 1e elftal.”

Wat bevalt je het meest in je 
functie?

“De sociale contacten die je bin-
nen de vereniging hebt.”

Wat zou je ter stimulering 
zeggen tegen (nog) niet-

vrijwilligers?
“Ga niet achter de geraniums zit-
ten: blijf actief!”

Hoeveel tijd besteed je er 
ongeveer aan?

“Verspreid over vier dagen onge-
veer 6 uren.”

Waar ben je het meest  
tevreden over bij MZC?

“Als ik bij andere verenigingen 
kijk, kan ik met trots zeggen dat 
ons sport complex er keurig bij 
ligt”.

Wat zie je als verbeterpunt 
voor de club?

“Wees zuinig op ons mooie com-
plex, maak minder rommel en 
laat vernielingen achterwege.”

Wat is je functie binnen 
MZC?

“Het verzorgen van de lijnen is de 
hoofdzaak, Tegenwoordig is er 
voor elke leeftijd een andere 
maat speelveld. Dat vergt dus wat 
extra aandacht. Gelukkig is er te-
genwoordig een GPS-gestuurde 
belijningsmachine die het meet-
werk overneemt. Daarnaast maai 
ik het gras naast de speelvelden. 
Elke week cross ik een paar uur 
op de grasmaaier. Op vrijdag 
maak ik de speelveldjes voor de 
JO7 klaar en probeer ik zoekge-
raakte ballen terug te vinden. Ver-
der heb ik contact met de ge-
meente wat de velden betreft.”

Ben je buiten je vrijwilligers-
werk ook op de club te 
vinden?

“Ik mag graag een poosje naar 
jeugdtrainingen kijken. En zater-
dagmorgen vroeg ben ik op Den 
Hogen Blok om jeugdwedstrijden 
te volgen.”

Wat bevalt je het meest in je 
functie?

“Als de zon opkomt lekker hele-
maal alleen  lijnen zetten of 
maaien. Het geeft voldoening dat 
de accommodatie er keurig bij ligt 

en als zaterdagmorgen veld 6 he-
lemaal vol loopt met de jongste 
jeugd.”

Wat zou je ter stimulering 
zeggen tegen (nog) niet-
vrijwilligers?

“Kom gewoon een paar keer hel-
pen . Dan ervaar je zelf dat er ook 
voor jou wat leuks bij zit!” 

Hoeveel tijd besteed je er 
ongeveer aan?

“Zo’n 15 uren in de week.”

Waar ben je het meest  
tevreden over bij MZC?

“Dat alle jeugdteams met van al-
les voorzien zijn. Trainers, kle-
ding, materiaal, enzovoort.”

Wat zie je als verbeterpunt?
“Ervoor zorgen dat jeugd tussen 
14 en 20 jaar niet wegloopt. Dat 
gebeurt een beetje te veel. Be-
houd ze voor de club. Goed kader 
voor 16, 17, 19 en 21 is een nood-
zaak.. Daar ligt de kracht van de 
club. Een speler die hogerop wil, 
houd je niet tegen, maar durf zelf 
ook een speler van buitenaf te be-
naderen om hogerop te spelen, 
wat binnen onze club mogelijk 
is.”

Hilleman

den Haanvan de Wekken

Fonteine
Korrie

HansAart

Leo 

vrijwilligers
175 s.v. MZC’11 telt ongeveer 700 leden. De  

vereniging draait op circa 175 vrijwilligers. Zij 
maken van maandag tot zaterdag alle activiteiten 
mogelijk. Maar de club kan nog altijd meer 
vrijwilligers gebruiken. Zo zijn nog vrijwilligers 
nodig voor het wedstrijdsecretariaat, de sponsor
commissie, clubscheidsrechters en een jeugd
coördinator. “Het verenigingsleven maakt dat je 
actief blijft!”

STILLE KRACHT
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actueel

Voetbal is een sport waar 
veel mensen plezier aan 

beleven. Maar net als elders in de 
samenleving gebeuren op of rond 
het voetbalveld weleens dingen 
die niet de bedoeling zijn. MZC’11 
vindt dat spelers moeten kunnen 
voetballen in een veilige omge-
ving. Iedereen moet plezier kun-
nen beleven aan de sport, zowel 
spelers, de vrijwilligers als de be-
zoekers op het park. De vertrou-
wenscommissie draagt bij aan 
het creëren van een veilig sport-
klimaat.
De commissie zorgt dat alle vrij-

Sportspreekuur 
voor MZC-leden
Ben je lid van MZC’11 en 
kamp je met een blessure? 
Dan kun je kosteloos terecht 
bij fysiotherapeut Niels Ritzen 
van De Fyzieo (gevestigd in 
het Laco-gebouw). Je krijgt 
professioneel advies, zodat je 
zo snel mogelijk weer fit op 
het veld staat. Maak een 
afspraak via De Fyzieo of 
direct met Niels om een plek 
te reserveren. De sportspreek-
uren zijn op maandag 
(19.00-20.00 uur), woensdag 
(16.30-17.30 uur) en vrijdag 
(15.00-16.00 uur). 
De Fyzieo; 0111-76276,  
06-18 13 45 49 (WhatsApp),  
06-41 78 84 75 (Niels Ritzen).

‘Zet je licht aan!’
Niemand kan het ontgaan: op 
meerdere plaatsen bij de 
ingang van het sportpark en 
de fietsenstalling is op de 
bestrating een oproep 
geplaatst: “Zet je licht aan!”
Goede verlichting op je fiets is 
belangrijk, voor fietser en 
automobilist. Nog veel te vaak 
gaan fietsers niet goed 
verlicht door het verkeer en 
dat zorgt voor gevaarlijke 
situaties.

René Zwart 
keeperstrainer 1e
De technische commissie is 
geslaagd René Zwart aan te 
stellen als keeperstrainer voor 
de 1e selectie. De 46-jarige 
inwoner van Bruinisse is 
tevens de keeperstrainer van 
de Schouwse selectie en 
keepte jarenlang bij s.v. 
Duiveland.

Cursussen voor 
vrijwilligers
Tien kantinemedewerkers 
hebben de cursus Verant-
woord Alcohol Schenken 
gevolgd, die gegeven werd 
vanuit de gemeente. Even-
eens hebben tien vrijwilligers 
een AED-cursus gevolgd.
Aankomend seizoen zullen de 
vrijwilligers een cursus EHBO, 
middelengebruik en omgaan 
met agressie krijgen.

Parkeer op de 
juiste plek
Het bestuur van MZC’11 
verzoekt iedereen vriendelijk 
op de juiste manier te 
parkeren tijdens de wedstrijd-
dagen. Iedere zaterdag wordt 
er geparkeerd op plaatsen 
waar ‘NP’ (niet parkeren) 
staat. Hiermee worden 
bezoekers belemmerd die wel 
goed geparkeerd staan en kan 
ook een ambulance hinder 
ondervinden het sportpark te 
bereiken. Zijn alle parkeer-
plaatsen bezet, kan er 
geparkeerd worden bij Laco 
Sportcentrum.

Fruit voor de 
jeugd
Er is weer wekelijks gratis 
fruit voor de jeugd beschik-
baar in de kantine. De Lidl in 
Zierikzee stelt het fruit ter 
beschikking en Toon van 
Tiggelhoven zorgt ervoor dat 
het elke zaterdag op de club 
komt. 

MZC 1 verliest  
op Varkenoord
Altijd bijzonder, spelen op 
Varkenoord, onder de rook 
van De Kuip. MZC 1 oefende 
in de voorbereiding tegen SC 
Feyenoord O23. Sem van Gent 
opende na 5 minuten de score 
en verzorgde vlak erna ook de 
assist voor de 0-2 van Luuk 
van Vossen. Uiteindelijk werd 
het 5-2.

De vertrouwenscommissie is uitgebreid met  
Petra Capelle, Elvira Lievense, Tessa van de Voorde  
en Dafna de Leeuw. Samen met Leo ‘t Mannetje, 
Miranda Ravia en Saskia Stoutjesdijk dragen ze bij  
aan een veilig sportklimaat.

Zorgen voor
een veilig 
sportklimaat

Vertrouwenscommissie

willigers die met jeugd werken 
gratis een Verklaring Omtrent het 
Gedrag (VOG) kunnen aanleveren. 
Ze vragen aandacht binnen de 
club voor een veilig sportklimaat 
door vrijwilligers bijvoorbeeld 
cursussen aan te bieden of de ge-
dragsregels te actualiseren. In-
dien nodig kan de commissie ad-
viserend zijn naar het bestuur of 
doorverwijzen naar de juiste 
commissie of een passende pro-
fessional. Ook signaleert en be-
spreekt de commissie wantoe-
standen die plaats vinden op de 
club. Jaarlijks wordt er gerappor-

teerd aan het bestuur over het 
aantal en de aard van de meldin-
gen, zonder persoonlijke gege-
vens te delen. Sinds de oprichting 
van de commissie ontvangen we 
6 tot 10 meldingen per seizoen.  

Grensoverschrijdend
Wanneer kan je een beroep doen 
op de vertrouwenscommissie? 
Als je gevoelens van onveiligheid 
of grensoverschrijdend gedrag er-
vaart, kan je contact opnemen 
met een vertrouwenscontactper-

De leden van de vertrouwens-
commissie over hun band met 
MZC’11 en expertise.

Petra Capelle: “Mijn zoon speelt 
in de jeugd bij MZC JO19. Ik ben 
werkzaam als maatschappelijk 
werker.”

Elvira Lievense: “In het verleden 
hebben enkele gezinsleden bij 
MZC’11 gespeeld. Mijn vriend is 
al geruime tijd als vrijwilliger bij 
de club betrokken. Nu we weer in 
Zierikzee wonen, draag ik graag 
een steentje bij aan het reilen en 
zeilen van deze mooie vereniging. 
Ik werk ruim 25 jaar voor en 
achter de schermen in de 
hulpverlening en kom daar 

verschillende soorten ingewik-
kelde situaties tegen. Ik hoop 
deze ervaring te kunnen 
gebruiken wanneer zich binnen de 
club problemen voordoen op het 
gebied van bijvoorbeeld 
communicatie of grensoverschrij-
dend gedrag.”

Tessa van de Voorde: “Mijn 
zoon speelt bij JO15. Zelf werk ik 
als verpleegkundig specialist GGZ 
en Gedragstherapeut binnen de 
kind- en jeugdhulpverlening en 
volwassenzorg bij een kleine orga-
nisatie gevestigd in Zierikzee.
Als verpleegkundig specialist GGZ 
en Gedragstherapeut ben ik in 
staat om mensen te ondersteu-
nen in hun emotionele en 

mentale welzijn. Mijn werkerva-
ring stelt me in staat om een 
breed scala aan uitdagingen te 
begrijpen en aan te pakken. Ik ben 
empathisch en luister actief, 
waardoor ik een veilige omgeving 
creëer waar iedereen zich mag en 
kan openstellen.”

Dafna de Leeuw: “In juli zijn we 
verhuisd naar Zierikzee en is mijn 
zoon gaan voetballen in JO13. Mij 
werd gevraagd welke vrijwillige 
bijdrage ik wil leveren. Aangezien 
ik totaal niet kan voetballen, was 
de vertrouwenscommissie meer 
iets voor mij. In de afgelopen 30 
jaar ben ik werkzaam geweest in 
de gehandicaptenzorg, de 
verslavingszorg en de GGZ, 

Even voorstellen

soon. Bijvoorbeeld door onge-
wenste aanrakingen door een 
vrijwilliger of teamgenoot. Grens-
overschrijdend gedrag kan fysie-
ke intimidatie zijn of een seksu-
eel karakter hebben, maar ook 
verbale intimidatie en machts-
misbruik komen voor. Zoals bij-
voorbeeld iemand angst aanja-
gen, onder druk zetten of 
overmatige controle uitoefenen. 
Of nare opmerkingen plaatsen op 
basis van kenmerken die er niet 
toe doen, zoals je seksuele ge-

aardheid, je godsdienst en le-
vensovertuiging, je etniciteit, je 
geslacht (gender) of bijvoorbeeld 
je handicap. Mensen die zich 
schuldig maken aan discrimina-
tie of pesten gaan een duidelijke 
grens over. Dergelijke situaties 
kunnen een grote impact hebben 
op personen of een team. Ook 
voor deze vormen van gedrag is 
geen plek binnen MZC’11. Wan-
neer iemand dit toch overkomt, 
blijft diegene vaak achter met 
veel vragen en emoties. Een ver-

trouwenscontactpersoon kan dan 
helpen door te luisteren, je vraag 
te helpen formuleren en meeden-
ken wat er nodig is of waar je 
moet zijn met je vraag.
 Dit voetbalseizoen is de vertrou-
wenscommissie aangevuld met 
nieuwe vrijwilligers die vanuit 
hun werk de kennis en vaardig-
heden hebben opgedaan om een 
professionele bijdrage te kunnen 
leveren aan een veilig sportkli-
maat voor al onze leden, vrijwil-
ligers en bezoekers.

waarvan 20 jaar werkzaam in 
diverse kwaliteitsfuncties waarin 
ik te maken heb met vertrouwens-
kwesties en klachten. Momenteel 
ben ik werkzaam in de functie van 
manager kwaliteit & veiligheid. 
Naast de vertrouwenscommissie 
van MZC ben ik ook vrijwilliger als 
klachtenfunctionaris bij de 
hulphondenschool.”

Leo ‘t Mannetje: “Na bestuurder 
bij v.v. MEVO ben ik na de fusie 
overgegaan naar het MZC-be-
stuur. Het besturen heeft er bij mij 
altijd ingezeten: ik doe dat al 
vanaf mijn achttiende jaar, dus nu 
al 56 jaar en dat in zes verschil-
lende verenigingen. Als voorzitter 
van MZC ben ik bij de 

vertrouwens commissie gekomen, 
want deze valt nu eenmaal onder 
de voorzitter. Ik heb niet alleen 
ruime ervaring als bestuurder, 
maar ben ook al 20 jaar sport-
trainer.”

Miranda Ravia: “Het hele gezin 
is betrokken bij Mannen 2: Nick 
voetbalt, Stijn is verzorger en mijn 
man Wim staat er langs de lijn. Ik 
groeide als kind op met voetbal. 
Verder doe ik sinds 2022 de 
ledenadministratie. Ik werk als 
praktijkondersteuner in een 
huisartsenpraktijk in Zierikzee. 
Met deze achtergrond ben ik in 
2019 door ex-voorzitter Roland 
Backx gevraagd als vertrouwens-
persoon.”

Saskia: “Ik ben praktisch groot 
geworden op een grasveld. Mijn 
ouders sportten altijd veel en 
waren actief als vrijwlliger.  Eerst 
op Sportpark Bannink en later op 
Den Hogen Blok. Mijn moeder is 
altijd betrokken gebleven als 
bezoeker en vrijwilliger en mijn 
vader als niet-spelend lid. Toen 
mijn zoon als kabouter ging 
voetballen ben ik als vrijwilliger 
steeds meer betrokken geraakt. 
Momenteel speelt hij in JO-16 en 
staan we met heel de familie weer 
aan de lijn. Ik werk sinds 2001 als 
jeugdprofessional. Ik ben 
SKJ-geregistreerd en werk 
momenteel als procesregisseur 
sociaal domein bij de gemeente 
Schouwen-Duiveland.”

De vertrouwenscommissie is uitgebreid met van       links naar rechts: Dafna de Leeuw, Elvira Lievense, Tessa van de Voorde en Petra Capelle.



Achterste rij: Ray Kroon, Jesse van der Linden, Jeremy Hubregtse, Rody Vermue, Coen Dalebout, Luuk van Vossen, Freek Hoogenboom, Christon Aimbabe, 
Middelste rij: Niels Ritzen (fysiotherapeut), Jesse van Vlies, Martijn Dalebout, Roemer Bij de Vaate, Rick Ganzeman, Ramon Janson, Kyle van Tiggelhoven, Sem van Gent, Ingmar Quist, 

Sander van Vossen, Dominique Duine, Sven Heijboer, Owen Schouls
Voorste rij: René van den Hummel (verzorger),  Dennis Kemper (assistent-trainer), Harro Hazelaar (hoofdtrainer), Thijs Rombouts, Mike Bakker, Leon Sinke (leider),  

Roy Snijders (assistent-scheidsrechter), Ron van Putten (materiaalman)

1e selectie s.v. MZC’11
seizoen 2024-2025 - 2e klasse 

1e selectie s.v. MZC’11
seizoen 2024-2025 - 2e klasse 
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DE VRIENDEN VAN MZC

WAT WIL MZC BEREIKEN?
Doel van de vereniging is het 1e elftal in de zaterdag  
1e klasse te laten uitkomen. Dit zonder het individueel 
betalen van spelers. Om dit mogelijk te maken zullen 
goede secundaire voorwaarden gecreërd worden  
voor het 1e elftal. Ook moet de jeugdopleiding verder 
verbeterd worden, zodat er een goede doorstroming is 
naar de 1e selectie. 
Verder wil MZC sterk maatschappelijk betrokken zijn. 
Ook hiervoor maken ‘De Vrienden van MZC’ zich sterk.

MEER INFORMATIE
Ga voor meer info naar www.mzc11.nl/de-vrienden-
van-mzc. Sluit u ook aan als Vriend van MZC.

Janine Heijboer-Hubregtse
(commercielezaken@mzc11.nl)

Sportvereniging MZC’11 – kortweg MZC – is de grootste sportclub van Schouwen-Duiveland. 
In 2011 bundelden v.v. Zierikzee en v.v. Mevo de krachten. En zo groeide de fusieclub MZC uit 
tot een sterke vereniging die in alle leeftijdscategorieën – zowel bij de heren als de dames 
– goed is vertegenwoordigd. Word ook lid van ‘De Vrienden van MZC’ en draag bij aan het 
uitbouwen van een prachtige vereniging.

doelstelling:
1e klasse

korte termijn:
goede secundaire

voorwaarden 1e elftal

middenlange termijn:
gekwalificeerde  
jeugdopleiding

sponsoring32

Ereleden over hun cluppie

kwaliteit
is geen kwestie

van toeval

0111 413400 
www.bouwbedrijfquant.nl

MZC’11 kent vijf ereleden. Ze 
verkregen deze titel vanwege 
hun bijzondere verdienste voor 
hun club. En nog steeds zijn ze 
betrokken bij hun club.

Kees Verkaart 
“Ongeveer 60 jaar geleden 
ben ik lid geworden van 

v.v. Zierikzee. Tot mijn 57e jaar 
heb ik gevoetbald bij v.v. Zierikzee 
en later MZC’11. Naast actief 
voetballer ben ik jeugdtrainer ge-
weest bij de F-, E- en D-teams van 
v.v. Zierikzee. Later was ik pen-
ningmeester bij v.v. Zierikzee en 
later MZC’11, nadat ik als lid van 
de financiële commissie mijn bij-
drage heb geleverd aan de fusie. 
Verder ben ik nog vijf seizoenen 
assistent-scheidsrechter geweest 
bij het 1e van MZC’11 en twee jaar 
teamleider. Tot op de dag van 
vandaag ben ik nog administra-
teur voor MZC’11 van de contri-
butie-inning/administratie.”
“De vereniging wil ik meegeven 
om zoveel mogelijk jonge ouders 
bij de club te betrekken en hen 
van alle faciliteiten te voorzien 
om samen een vereniging van 
zo’n 700 leden te kunnen blijven 
draaien. Een nieuwe kantine/
kleedaccommodatie zou daar een 
grote bijdrage aan kunnen leve-
ren.”

Rinus van der Neut
“Ik ben begonnen als jeugdlid bij 
v.v. VRC in Veenendaal in 1962, via 
het schoolvoetbal dat toen al heel 
populair was. Na verhuizing naar 
Den Haag heb ik 4 jaar gespeeld in 
het 1e van v.v. Loosduinen. In 
1973 ben ik lid geworden van v.v. 
MEVO en speelde in het 1e. Na 
een half jaar ging ik in het be-
stuur. Ik was lid van de financiële 
commissie, penningmeester en 
secretaris. Verder heb ik de func-
tie van jeugdtrainer en -leider 
vervuld, want onze zoon ging 
voetballen. Ook was ik verzorger 
bij de senioren en verenigings-
scheidsrechter. Bij MZC’11 ben ik 
ook clubscheidsrechter geweest 
en was ik 2 jaar scheidsrechters-
coördinator. Nu ben ik nog vrij-
williger sportparkbeheer en se-
cretaris van de Club van 50. Vanaf 
de zijlijn volg ik de club kritisch. 
Ik hoop en verwacht dat elk lid 
van MZC’11 en vele ouders goed 
nadenken of zij wat kunnen en 
willen betekenen voor de club!”
 

Theo van Hekke
“Op 12-jarige leeftijd kwam ik bij 
v.v. Bruse Boys in aanraking met 
voetbal. Ik ben later bij v.v. MEVO 
gaan voetballen in een lager elf-
tal. Ik ben jeugdtrainer geweest 

en uiteindelijk 9 jaar voorzitter  
van MEVO tot aan de fusie met 
v.v. Zierikzee. Tegenwoordig ben 
ik speaker bij de wedstrijden van 
de 1e selectie en doe ik vrijwilli-
gerswerk op het complex. Rich-
ting de toekomst zou het goed 
zijn als de club goed de ouders bij 
de club betrekt.”

Toon van  
Tiggelhoven
“Ik ben bij v.v. Zierikzee gaan 
voetballen toen ik 12 jaar was. 
Dat was toen de leeftijdsgrens dat 
je mocht gaan voetballen. Ik heb 
alle jeugdelftallen doorlopen. 
Vanaf mijn 18e jaar heb ik in v.v. 
Zierikzee 1 gespeeld, tot mijn 36e. 
Daarna ben ik trainer bij het 2e 
elftal geworden en de A-junioren. 
Ook heb ik nog v.v. MEVO (4 jaar) 
en ASV Brouwershaven (3 jaar) 
getraind. Na mijn trainersloop-
baan ben ik jeugdvoorzitter (7 
jaar) en voorzitter geweest van 
v.v. Zierikzee (10 jaar). Sinds de  
fusie heb ik 12 jaar de kantine ge-
rund. Momenteel keur ik doorde-
weeks de velden in verband met 
trainingen. Verder sta ik Linda af 
en toe bij in de kantine en verzorg 
ik het fruit voor de jeugd op zater-
dag. Mijn hoop voor de toekomst 
is dat we door blijven groeien!”

André ‘t Jong
“Ik ben met v.v. Zierikzee in aan-
raking gekomen toen mijn zoon 
Arjan – hij speelt nu in het 5e – er 
ging voetballen. Ik vind dat je als 
ouder een steentje moet bijdra-
gen en dus ondersteunde ik de 
trainer. Ik heb sindsdien best wat 
taken verricht: organisatie van 
voetbalkampen, activiteiten- en 
jeugdcommissie, bestuurslid en 
wedstrijdsecretaris. Ik was jaren-
lang trainer van de kabouters, ge-
weldig om te doen.”
“Mijn werkzaamheden beperken 
zich op dit moment tot de zater-
dagochtend, waarbij ik op het 
wedstrijdsecretariaat soms koffie 
inschenk voor trainers/leiders en 
scheidsrechters. Ook maak ik af 
en toe een overzicht van de wed-
strijden voor de fotograaf of de 
kantine. Ten slotte houd ik me 
nog bezig met het organiseren 
van de schoolvoetbaltoernooien.”
“Tegenwoordig mis ik een beetje 
het gevoel van leden dat de club 
van ons allen is. Streef niet alleen 
je eigenbelang na. Help elkaar. 
Speel mee met een ander team 
als ze daar tekort hebben. Ruim 
spullen op, doe deuren dicht en 
op slot. Haal doeltjes van het veld 
na de training, zodat er weer ge-
maaid kan worden. Zo blijft s.v. 
MZC’11 een prachtige club!”

Van links naar rechts: Kees Verkaart, Theo van Hekke, Toon van Tiggelhoven, Rinus van der Neut en André ‘t Jong
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Als 16jarige debuteerde Barry Schoute bij het 1e 
van v.v. Zierikzee. De laatste 10 jaar was de oud
spits succesvol jeugdtrainer bij s.v. MZC’11. Nu 
vervult hij de functie van Hoofd Jeugdopleiding.
tekst: barry hage

Je bent bij v.v. Zierikzee 
begonnen met voetbal.

“Ja, bij de F-jes. Ik heb de volledige 
jeugd doorlopen en maakte onder 
de toenmalige hoofdtrainer Jack 
Schipper op 16-jarige leeftijd mijn 
debuut in 1e elftal. Daarna speel-
de ik nog bij v.v. Renesse, v.v. 
MEVO en v.v. Sliedrecht. In mijn 
tweede jaar bij Sliedrecht heb ik 
mijn voorste kruisband gescheurd 
en daarna nooit meer in competi-
tieverband gevoetbald. 

Je was lange tijd jeugdtrai-
ner bij MZC’11. Welke teams 
heb je getraind? 

“Ik ben een kleine 10 jaar geleden 
bij MZC’11 als jeugdtrainer ge-

start. Ik begon bij de kabouters en 
heb daarna alle leeftijdsgroepen, 
op de O16 en O17 na, getraind.”

Hoe kwam je tot de keuze 
Hoofd Jeugdopleiding (HJO) 
te worden?

“Afgelopen jaar heb ik kenbaar 
gemaakt te stoppen als jeugdtrai-
ner. Hans Smid van de jeugdcom-
missie heeft mij toen voor de zo-
mer benaderd. Ik ben er blanco 
ingegaan en na een aantal goede 
gesprekken zijn we overeengeko-
men dat ik de rol van HJO zou 
gaan bekleden. Ook binnen een 
amateurvereniging is deze func-
tie van groot belang. Ik heb er 
enorm veel zin in om samen met 

‘Zin in om samen de 
kwaliteit te verhogen’

En wat is een verbeterpunt?
“Communicatie! Als je vooruit én 
omhoog wilt, zal dit veel beter 
moeten. Gebeurt dit niet of te 
weinig, zorgt dat veelal voor ruis 
en onvrede”.

Hoe ervaar je jouw samen-
werking binnen de club? 

“In de paar maanden dat ik bezig 

ben, is er onderling veel contact 
met de jeugdcommissieleden. De 
samenwerking met Hans Smid, 
Rob Droppert en Wouter van Mar-
le verloopt erg goed. De lijnen zijn 
kort en we hebben allen hetzelfde 
doel voor ogen, namelijk de door-
ontwikkeling van het jeugdvoet-
bal. Het contact met de trainers, 
die ik tot op heden gesproken 

Barry Schoute, Hoofd Jeugdopleiding: “Uiteindelijke doel 
is om bij het 
fluitsignaal van 
het eerste elftal 
zoveel mogelijk 
zelfopgeleide 
spelers aan de 
aftrap te hebben.”

MZC’11 fungeert als opleidingslocatie voor de KNVB
Sinds dit seizoen is MZC’11 geselecteerd als opleidingslocatie voor de 
KNVB voor startende trainers. Dit betekent dat MZC’11 haar deuren 
opent voor zowel de eigen trainers als ook trainers uit de regio, zodat zij 
zich kunnen ontwikkelen middels diverse KNVBopleidingen en thema
avonden. Deze samenwerking biedt niet alleen voordelen voor de eigen 
club, maar ook voor het voetbal in de hele regio. 

tekst: edwin overbeeke

De keuze om MZC’11 als opleidings-
locatie te selecteren is niet zonder re-

den genomen. Ik heb als KNVB-medewerker 
voetbalontwikkeling voor MZC’11 gekozen 
op basis van meerdere factoren. De accom-

modatie speelt een belangrijke rol in deze 
beslissing; de club beschikt over goede 
faciliteiten die meer dan voldoende zijn 

voor het hosten van opleidingen en evene-
menten. Denk aan het kunstgrasveld en de 
verschillende ruimtes die docenten kunnen 
gebruiken. Daarnaast wordt iedereen gastvrij 
ontvangen en heeft de jeugdcommissie zich 
bewezen in de organisatie van verschillende 
activiteiten en met Barry Schoute als Hoofd 
Jeugdopleiding hebben we als KNVB een vast 

de club de kwaliteit van de jeugd 
en de trainers te verhogen.” 

Wat is de voornaamste 
uitdaging?

“Het doorontwikkelen van het 
jeugdvoetbalbeleid. Het bijdragen 
aan het plezier en het ontwikke-
len van de jeugdspeler. Het uit-
eindelijke doel is om bij het fluit-
signaal van het eerste elftal 
zoveel mogelijk zelfopgeleide 
spelers aan de aftrap te hebben.”

Waar ben je tot nu toe het 
meest tevreden over?

“Het enthousiasme van veel 
jeugdtrainers die ik tot op heden 
gesproken heb. Ook mooi was de 
opkomst tijdens de Aftrapmodule 
en de Rinusavond. Het aantal cur-
sisten voor de aankomende VC1-
cursus Juniorentrainer geeft maar 
aan hoe enthousiast deze trainers 
zijn en hoe graag zij willen mee-
werken aan het ontwikkelen van 
onze jeugdafdeling. Daar word ik 
wel blij van.” 

heb, is louter positief. We hebben 
een groep van jonge, talentvolle 
trainers die allen enorm enthou-
siast zijn. Naast onze trainers zijn 
– zonder andere tekort te doen – 
mensen als Hans Wijzenbroek 
(wedstrijdsecretaris), Lennaert de 
Looze (scheidsrechterszaken) en 
Leo Fonteine (kalken velden) van 
onschatbare waarde om op zater-

perstrainer. Onder leiding van Ro-
bin Dekker worden onze jongste 
keeperstalenten getraind. Daar-
naast zijn we druk geweest met 
het organiseren van de Aftrapmo-
dule en de zogenaamde Rinus-
avond. Tevens is er de VC1-cursus 
Juniorentrainer, waaraan zeven 
jeugdtrainers van MZC’11 deelne-
men. Ik wil vanaf nu de gesprek-
ken met zoveel mogelijk jeugd-
trainers intensiveren. Wat leeft er 
en hoe kijken zij terug én met 
name vooruit? Waar kunnen we 
samen verbeteren?” 

Er is een opleiding voor 
jeugdopleiders bij de KNVB; 
heb je die gevolgd of zou je 
dat willen?

“Er zijn meerdere opleidingen, 
maar die heb ik niet gedaan. Wel-
licht in de toekomst, maar nu nog 
niet. Mijn huidige rol is behoorlijk 
tijdrovend; 15 à 20 uur per week 
als vrijwilliger naast mijn baan en 
gezinsleven. Dat is best uitda-
gend. Eerst daar maar eens een 
goede balans in zien te vinden en 
dan verder kijken. Het is voor mij 
nu ook nog een soort pionieren en 
waar gewerkt wordt vallen spaan-
ders. We doen het als jeugdcom-
missie met de beste intenties, 
maar mocht er iets niet naar 
wens gaan, hoop ik dat men ons 
weet te vinden om het gesprek 
aan te gaan.”

aanspreekpunt die ervoor zorgt dat alles soe-
pel verloopt.

Brede regiofunctie
MZC’11 heeft zich uitgesproken niet alleen 
zichzelf te willen ontwikkelen, maar ook om 
een bredere regiofunctie te bekleden. Dit be-
tekent dat trainers uit heel Zeeland, en in het 
speciaal uit Schouwen-Duiveland, weten dat 
ze in Zierikzee terecht kunnen voor de juiste 
ondersteuning en opleiding. De club is er 
klaar voor om niet alleen de eigen trainers op 
te leiden, maar ook die van andere clubs in 
de regio. Dit zorgt voor vastigheid en herken-
baarheid; trainers weten waar ze aan toe zijn 
en de KNVB-docenten voelen zich gesteund 
en gehoord dankzij de duidelijke afspraken 
en het vaste aanspreekpunt bij MZC’11.

Thema-avonden en opleidingen
Als opleidingslocatie organiseren wij als 
KNVB een reeks activiteiten die gericht zijn 

op de ontwikkeling van trainers. Zo starten 
we met het ‘Welkomstprogramma’ voor in-
stappende trainers en bieden we VC1-oplei-
dingen aan voor zowel pupillen- als junio-
rentrainers. Deze opleidingen vinden plaats 
in twee cycli: in september en februari. Door 
deze duidelijkheid van opleidingen en bij-
eenkomsten bieden we trainers in de regio 
de kans om zich op een gestructureerde ma-
nier te ontwikkelen.

Stap vooruit voor het Zeeuwse Voetbal
Ik heb vanuit de KNVB s.v. MZC’11 mogen be-
stempelen als pilot-opleidingslocatie voor de 
komende twee seizoenen, naast Zeelandia 
Middelburg in Walcheren, SSV’65 op de Beve-
landen en v.v. Terneuzen in Zeeuws-Vlaan-
deren. We zijn blij dat deze verenigingen 
deze rol oppakken en kijken ernaar uit om de 
faciliteiten te gebruiken voor het ontwikke-
len van voetbaltrainers in de regio. De eerste 
periode na de zomervakantie is succesvol ge-

start en de binnenkomende reacties zijn 
veelbelovend. Wij zijn vanuit de KNVB ver-
heugd over deze beslissing en MZC’11 laat 
zich nu al van haar beste kant zien.
Met deze nieuwe rol als opleidingslocatie 
draagt MZC’11 actief bij aan de ontwikkeling 
van het Zeeuwse voetbal en creëren we geza-
menlijk een omgeving waar trainers zich 
kunnen blijven ontwikkelen. Samen met de 
opleidingslocaties in Zeeland kijken we uit 
naar de toekomst waarin we blijven werken 
aan de groei en kwaliteit van het voetbal. En 
de belangrijkste stap; trainers aandacht en 
ontwikkelmogelijkheden bieden zodat zij het 
met veel plezier doen, zelf beter worden én 
hierdoor de jongens en meiden betere trai-
ning geven waardoor het plezier én het alge-
hele Zeeuwse voetbal naar een hoger plan 
getild wordt! MZC’11, bedankt!

Edwin Overbeeke is medewerker Voetbal
ontwikkeling bij de KNVB

dag de jeugd hun grootste passie 
uit te kunnen laten voeren.”

Wat zijn je voornaamste 
activititeiten?

“Mijn rol als HJO is onder andere 
het faciliteren van onze jeugdtrai-
ners waardoor we met de jeugd 
weer een stapje maken. Vanaf dit 
seizoen hebben we weer een kee-

mzc presentatiegids 2024-2025
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jeugd

Na iedere inspanning   
    even lekker ontspannen?

BIJ WALHOUT ZIT JE GOED

Grevelingenstraat 33, Zierikzee  -  Tel 0111 454 000

www.walhoutwonen.nl

Voor het zien en uitproberen van onze uitgebreide collectie aan 
(zit)meubelen, bent u van harte welkom in onze showroom!

Wij zijn open op donderdag t/m zaterdag of op afspraak. 
(zie de actuele openingstijden op onze website)

Woningtransfer
maken?

Bel voor een afspraak!

0111-45 15 00 www.sinke.nl

L. TOURNIER
LOODGIETER, DAK- & ZINKWERK

www.lt-techniek.nl  •  info@lt-techniek.nl

j013-2
Ibrahim Azzaoui, Abdi Baraow, Tim van Batenburg, Kai van Dijk, Ian Geertse, Manu Gerritsen, Robin de Graaf, Levi de Groot, Gijs Jol,  
Julian de Jonge, Joep de Jonge, Oleksandr Sydorenko, Jart Troost, Thomas de Vlaam, Abdulrahman Zaal 
Trainers/begeleiding: Jeanine van der Horst-Ringelberg, Wouter de Jonge

j013-1
Joep Bolier, Lucas Bolle, Freek Cats, Jord Deurloo, Waut van Geest, Mick Hage, Shane IJzelenberg, Lucas de Jonge, David Jumelet,  
Luciano Sichtman, Yoell Smit, Davy Suarez, Mees Vos, Thom Weeda 
Trainers/begeleiding: Jeroen Deurloo, John Hage, Daniel Roeleveld
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Altijd en 
overal

Groeneweegje 19 - 25 
4301 RN Zierikzee
The Netherlands

+31 (0) 111 - 415 455 
airpack@airpack.nl 
www.airpack.nl

Airpack Nederland is leverancier van “custom made” 
compressoren, drogers en stikstof generators voor de 
wereldwijde olie- en gasindustrie. 

Wij leveren onder alle omstandigheden, op alle locaties. 
Altijd en overal.

Uw specialist  
voor onder meer

ABS Autoherstel

abszierikzee.nl

Adres Industrieweg 14, 4301 RS Zierikzee
T (0111) 414 794 • E-mail info@abszierikzee.nl

Adres Banninklaan 8, 4301 NN Zierikzee
T (0111) 413 551 • E-mail info@abskortzierikzee.nl

Vertrouwd, vakkundig en snel

Zierikzee

Autoschadeherstel

Ruitherstel

Caravan- en camperherstel

Snel naar ABS autoherstel

Die subsidie 
voor Brogum, 

stoom kwam uit 
mijn oren

‘MZC doet het buitengewoon 
knap met al die vrijwilligers’

Een van oorsprong Bruënaar met 
een sterke band met s.v. MZC’11, 
dat is Theun van der Have. Als 
mede-eigenaar van WEA Zuid-
West sponsort hij vol overtui-
ging de Zierikzeese club. Voet-
balfan – of zelfs in bredere zin 
sportfan – is hij daarentegen 
niet. “Daar ben ik te ongedurig 
voor. Al na vijf minuten gaan 
mijn gedachten naar andere din-
gen.”

tekst: barry hage

Via zijn partner Saskia van 
Velthoven (lid sponsor-

commissie) en haar zonen Jasper 
en Roemer Bij de Vaate (spelers) 
begint de band met MZC. Op de 
gewetensvraag of hij als Bruënaar 
dan voor Bruse Boys is of MZC als 
ze tegen elkaar spelen, is enige 
twijfel te horen, waarna hij glim-
lachend zegt: “Dan kies ik stiekem 
toch voor Jasper en Roemer. Maar 
moge verder de beste winnen.”
Wedstrijden bezoeken doet hij 

ondanks zijn ongeduld toch regel-
matig. “Meer aan het einde van de 
tweede helft. Gezellig. Ik leer 
nieuwe mensen kennen en ken er 
ook al een heleboel, mede door de 
activiteiten van Saskia. Ik vind 
MZC een hele leuke club, de groot-
ste van het eiland. Buitengewoon 
knap hoe het allemaal georgani-
seerd is met al die vrijwilligers. Ik 
aanschouw het van een afstandje, 
maar ik vind het erg interessant te 
zien wat er allemaal gebeurt.” 

Stoom uit de oren
Dat hij wel degelijk enorm met 
MZC meeleeft, blijkt als hij recent 
in de PZC leest dat Brogum 5 mil-
joen subsidie ontvangt. “Stoom 
kwam uit mijn oren! MZC is een 
club met 750 leden die vrijwel da-
gelijks actief zijn op het sportpark 
en die moeten blijven pielen met 
een gedateerd clubgebouw, omdat 
nieuwbouw financieel te lastig is. 
Ik vind die enorme subsidie voor 
Brogum – waarbij ik ze het overi-
gens wel gun hoor – wel heel 
hoog. Had dat niet anders gekund 
waarbij zo’n bedrag wordt ver-

Theun van der Have (WEA Zuid-West):

deeld over meerdere partijen, dan 
had het voor MZC makkelijker ge-
maakt.”
Theun zit in de nieuwbouwcom-
missie van MZC, al staat dat mo-
menteel bij hem op een laag pitje. 
Hij zat ook in de nieuwbouwcom-
missie van Bruse Boys en was zo 
nauw betrokken bij de realisatie 
van het nieuwe clubgebouw al-
daar. “Bruse Boys is een vereni-
ging met heel veel vrijwilligers en 
een onderlinge band. Datzelfde 
zie ik bij MZC.” 
Sponsoring van MZC doet hij vol 
overtuiging. “Als bedrijf moet je 
middenin de maatschappij staan 
en daar hoort sponsoring bij. Nog-
maals, als ik al die clubvrijwilli-
gers zie – er zijn er bij die er vol-
gens mij elke dag zijn – dan moet 
je als bedrijf daar je steentje aan 
bijdragen.”

Belastingdienst
Daar waar Theun vanuit WEA te-
genwoordig belastingadviezen 
geeft en aangiftes verzorgt, stond 
hij aan het begin van zijn werk-
bare leven ‘aan de andere kant’. 

“In 1981 ben ik begonnen op de 
controleursopleiding van de Be-
lastingdienst te Utrecht in het 
Stadion Galgenwaard. Daarna 10 
jaar in Rotterdam als belasting-
controleur bij de Belastingdienst 
gewerkt. Tot op de dag van van-
daag heb ik daar baat bij.” 

Theun begon daarna bij het kan-
toor Buijs Belastingadviseurs & 
Accountants in Zierikzee, dat in 
1999, Theun was inmiddels mede-
eigenaar, werd overgenomen door 
Deloitte & Touche. “Dat lag mij 
niet helemaal. In 2001 kocht ik het 
kantoor terug en ben samenge-
gaan met WEA.”
Over zijn eigen sportverleden zegt 

Theun: “Vanwege astma kon ik 
nooit sporten. Maar ik fietste wel 
altijd van Bruinisse naar de mid-
delbare school in Zierikzee. Ook in 
de winter. Dat was mijn sport.” 
Van astma is hij inmiddels af. 
“Daar heeft dat fietsen enorm bij 
geholpen, daar ben ik van over-
tuigd!” 

Snelwandelen
Tegenwoordig wandelt hij liefst 
drie à vier keer in de week 7 tot 10 
km rond Schuddebeurs. “Ik heb 
een zittend beroep, dus dat is no-
dig. Ik wandel alleen, want dan 
kan ik mijn eigen tempo door-
stappen. Regelmatig doe ik tus-
sendoor een belletje of luister mu-
ziek.”
Een paar jaar heeft hij gekickbokst 
bij Zeltech, de vereniging van 
MZC-voorzitter Leo ’t Mannetje. 
“Erg leuk, maar sinds een knie-
blessureben ik gestopt. Dat zou ik 
eigenlijk weer op moeten pakken, 
maar daar zie ik een beetje tegen-
op…”, om lachend af te sluiten: 
“de eerste dagen betekent dat na-
melijk weer veel spierpijn.”

WEA bestaat uit negen 
maatschappen in Zeeland, 
West-Brabant, Zuid-Holland, het 
Westland, Gelderland en 
Noord-Holland. WEA ontstond 
in 1917 als accountantskantoor 
voor boeren en tuinders in 
Noord- en Zuid-Holland. WEA 
Zuid-West (ca. 80 medewerkers 
en kantoren in Zierikzee en 
Goes), verzorgt de boekhouding, 
belastingaangifte en geeft 
financieel advies voor onder-
nemers en particulieren. 
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j012-3
Souheab Al Amer, Roham Bakhshandeh, Tim Janse, Nout de Knegt, Levi Koopman, Tobi Lansdorp, Markiiah Mazur, Jake Niemans,  
Daley Sinke, Tijn Troost, Illya Zulmin 
Trainer/begeleiding: Ben Schot

jm012-4
Sennay Afewerki, Bruk Afewerki, Beau Besling, Mezard de Bruijne , Sam Droog, Bobbie Heuvelman, Mick Heuvelman, Lara van der Neut, 
Gijs van de Sande, Felien Vermeulen, Jesse Willemse 
Trainers/begeleiding: Erwin Willemse, Dennis van de Sande

j012-1
Tiago Bevelander, Jens Boot, Bo de Bruin, Brandon van Eekhout, Anouar el Fanani, Sil de Leeuw, Jip Janoe de Looff, Sem Smits,  
Denzyll Speksnijder, Bowi Wandel, Jent Westhoeve 
Trainers/begeleiding: Erwin Fonteijne, Huib Smits

j012-2
Ruben van der Bijl, Liam Boot, Ammar Jasarevic, Mats Kloet, Jens Kouijzer, Mitch Lievense, Luuk Pollemans, Leon Pollemans,  
Ferre de Reuver, Dani Spoormans, Joep de Vries 
Trainers/begeleiding: Ivo Kloet

jeugd
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j011-1
Niek van Dam, Jesse van 
Dantzig, Owen van der Helm, 
Jarne van der Helm, Ruben 
Jonker, Bemnet (Fitwi) 
Kahase, Jakub Siedlecki, 
Aeden Stoutjesdijk, Dox 
Volkeri, Boaz Westenbrugge 

Trainers/begeleiding: 
Pascal Stoutjesdijk, 
Jeroen Volkeri

j011-3
Neve den Boer, Yavi Boonman, 
Stefan Heikoop, Liam 
IJsselstein, Ivan Kraaijenbrink, 
Fré Ravia, Thijs Smits,  
Lynn Snijders, Mitchell 
Timmers, Qimanéy Vente 

Trainers/begeleiding:  
Mark den Boer, Marleen van 
der Maas, Denny Snijders

jm011-4
Ashwaq Abati, Hanan Abdi, 
Noël Besling, Johnny van der 
Cingel, Joah de Groot,  
Bogdan Kutsarskyi,  
Lois van Nieuwenhuijze,  
Noud van der Paal,  
Daan ter Riet, Quint Vooijs 

Trainer/begeleiding: 
Jurre Bolle

j011-2
Micha Bijzet, Fynn van der 
Have, Lex Hogenstein, 
Dyllon Kloet, Nolan Kool, 
Tigo Koopman, Thyano 
Krakeel, Kay Lems, Jesse 
Vink 

Trainers/begeleiding: 
Peter Bijzet, Leon Kloet

j010-1
Yurrin van der Helm,  
Noah Holm, Odin Minken, 
Max Struijk, Loek Verton, 
Dani Verwijs 

Trainers/begeleiding: 
Vincent Goedegebuure, 
Lars Holm

jm010-2
Zaray van Dreumel, 
Nick de Jonge, Timo Lang, 
Rojeandrick Pieternella , 
Loek van de Sande, 
Finn Schell, Xavi Slinkert 

Trainers/begeleiding: 
Chris van Dreumel, 
Leendert de Jonge, 
Thomas Lang
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jm010-4
Liam van Bolhuis, Ferre 
Liefrink, Jadey Maaskant, 
Jack Martens, Daniel 
Sinnema, Noud van Welt, 
Dimitri Wesdorp 

Trainer/begeleiding: 
Michael van Bolhuis

j010-3
Rune Bergsma,  
Jonne Bergsma, Jesse Bolle, 
Benjamin Fioole, Feriz 
Halilovic, Hekmat Ibrahim, 
Dylano Vermeulen,  
Quinten Zoon, Stefan Zutt 

Trainer/begeleiding: 
Richard Vermeulen,  
Jonne Bergsma

Je dromen en doelen realiseren.
Het begint met een gratis persoonlijk advies.

Maatwerk vermogensbeheer vanaf €100.000

Beleggen brengt risico’s. Je inleg kan minder waard worden.

06 20 36 32 17
remi@noordamvb.nl

Nieuwe Haven 11
Zierikzee

heeft je
loopbaan 
een assist 
nodig?

Ga dan naar maandag.nl of kom eens 
langs bij ons op de vestiging!
 
Maandag® Middelburg
Park Veldzigt 39
4336 DR Middelburg
+31 (0)188 743 110
middelburg@maandag.nl

MAANDAG_09864-10_Advertentie clubblad Middelburg_v3.indd   1 14/05/2019   15:10

WWW.TRAASBUILDINGCARE.NL

BESCHERM  
UW CONSTRUCTIE  
TEGEN SCHADE

Balkkopherstel
Constructief houtherstel
Houtconservering
Houtwormbestrijding
Boktorbestrijding
Plaagdierbestrijding 
Inspectiecontracten

Neem contact op voor een gratis inspectie!  
Bel naar 088-22 121 22 of stuur een e-mail  
naar info@traasbuildingcare.nl.

0113- 372738 | info@sandee.nl | www.sandee.nl

ONTWERP | ADVIES 
AANLEG | ONDERHOUD

Droomtuin Actie!

Laat jouw droomtuin realiseren 
door Sandee Groen en ontvang het 
tuinontwerp t.w.v. €750,- cadeau.

jo9-1
Lars Boot, Jaëll Drenthe,  
Levy Driessen, Hidde Jansen, 
Siem Knijnenburg,  
Alshiër La Croes Rozier,  
Tijs de Leeuw, Djemylo 
Stegeman 

Trainers/begeleiding: 
Patrick Knijnenburg, 
Jan-Kees de Leeuw
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jo9-2
Sam Berman, Aguero Blinker, 
Jakob Ibrahim, Mason 
Khallauf, Thymor Krakeel, 
Abel Lodders, Wout 
Nieuwenhuize, Savi van 
Steenbergen 

Trainers/begeleiding: 
Sidney Blinker, 
Stefan Nieuwenhuize

jo9-3
Owen Bakker, Olli Bosch, 
Daan Janse, Seth de Jong, 
Bart van der Linde,  
Djevailey Post, Ray Rapati, 
Roman Reeling,  
Stach Slagter 

Trainers/begeleiding: 
Marc van der Linde,  
Peter Reeling, Matthijs 
Heereskwaliteit

is geen kwestie
van toeval

0111 413400 
www.bouwbedrijfquant.nl

Zierikzee 0111 45 1120

www.vanheukelom.group
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van heukelom4 group b.v.

grevelingenstraat 11, zierikzee
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zonwering

Zierikzee 0111 45 1120

www.vanheukelom.group

onderdeel van heukelom4 group

van
heukelom
groupvan heukelom groupvan

heukelom
group

van heukelom group

van
heukelom
projectsvan

heukelom
projects

van heukelom projects
van heukelom projects

van
heukelom
schildersvan

heukelom
schilders

van heukelom schilders
van heukelom schilders

van
heukelom
stofferingvan

heukelom
stoffering

van heukelom stoffering
van heukelom stoffering

deco
HOME

Grevelingenstraat 11
4301 XZ Zierikzee
Telefoon 0111 45 1120
info@vanheukelom.group
www.vanheukelom.group

Zierikzee
www.vanheukelom.group
0111 45 1120

projecten
schilderwerken
stoffering
zonwering

De kledingleverancier van sv MZC ‘11‘

jo8-1
Milan Bevelander, Jones 
Borgstijn, Thijs Hanse, Javi 
Kristelijn, Daan de Moedt, 
Syl van Noord, Ali Rabani, 
Ziven Zilver Vente,  
Dani Weezepoel 

Trainers/begeleiding: 
Frank Kristelijn, 
Iskander Vente

mzc presentatiegids 2024-2025
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j07-1
Finn Bakker, Willem Bolier, 
Boaz Fioole, Loek Holm, 
Guus Quist, Tomas  
Tesfamariam 

Trainer/begeleiding: 
Ingmar Quist

j07-2
Farah van Dreumel, 
 Jack van Geer, Bojan Jansen, 
Ruben de Moedt,  
Yvéz van Steenbergen,  
Tom Voorbeijtel 

Trainers/begeleiding: 
Brian van Geer, Niek Jansen

jmo8-4
Jesse Boot, Danique Colijn, 
Shane van den Hummel,  
Hlib Schevchenco, Kacper 
Siedleckl, Mex Slinkert, 
Daan Voorbeijtel, Julia van ‘t 
Westeinde, Zara Wijnen 

Trainers/begeleiding: 
Davey van den Hummel, 
Manon van ‘t Westeinde-van 
de Sande

jo8-2
Thijn Hulzebos, Sepp 
Koenen, , Ties Kunst,  
Lenn v.d. Sande, Jayden 
Schnitzler, Dexx Visser,  
Senn Visser 

Trainer/begeleiding: 
Nicky Koenen

jo8-3
Quint van Achterberg, 
Javier Egberts Redolar, 
Pim Goudzwaard, 
Joep de Graaf, Joep 
Kruisselbrink, Pim Stins, 
Rikki Sturm, Leff Tournier 

Trainers/begeleiding: 
Ben van Achterberg, 
Sytze Stins

jo7-3
Gijs Ihrman, Sil Lokerse,  
Lev Markusse, Jelle  
Nieuwenhuize, Dave van 
Hekke, Teun Wandel 

Trainers/begeleiding: 
Sebastiaan Lokerse, 
Rik Markusse
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j07-4
Levi Berrevoets, Sem Kok, 
Mick Lansdorp, Mason 
Maaskant, Rico Verwijs, 
Desley Tam 

Trainers/begeleiding: 
Wouter Kok, 
Frank Maaskant

j07-5
Davey Bevelander,  
Nadim de Boer, Devansh 
Pörm, Jelle Bardok,  
Milan van Klinken,  
Jim Suarez, Marijne 
Buwalda, Jax van der Plaats, 
Tristan Maat

Trainer/begeleiding: 
Rob Droppert, Bart Bardok, 
Nick Buwalda

kabouters
Odar Broekema, Samuel 
Fitwie, Riëlten Pieternalla, 
Benyamin Chikho,  
Jake van de Hummel,  
Guus van der Sluijs, Owen 
Borgstijn, Joren Spitholt, 
Idris Halilovic, Miguel 
Egberts Redolar, Nouri van 
Slooten, Keano Tam,  
Peter Spitholt, Daan Bolijn

Trainers/begeleiding: 
Koen Bolijn, Kevin Tam, 
Peter Spitholt

10 uur communicatie
ABS Kort Zierikzee
AAR Rijkse
Airpack Nederland
Albert Heijn
Auto Kievit Zierikzee
Bar de Stulp
Beheermij W.K Schot
Bijdevaate Makelaardij
Bijdevaate  Verzekeringen
Blakenburg Passie voor Wonen
Bouw en Hout
Bouwbedrijf Quant
Bouwkundig Teken- en Ontwerpburo
Brasserie de Kaoie
Brasserie Maritime
Bureau OMA
Cafe de Gekroonde Suikerbiet
Cafe Restaurant de Proeverij
Camping de Julianahoeve
Cator Fotografie
Centerpoint Fietsen
Croonwolter & Dros BV
Coen Honig optiek
Comgoed BV
Coolshape Kliniek
CS Telecom
DA Kik
De Koffieboer
De Stacaravan makelaar

De Stoomdokter
De Rijke Veiligheid
De Zeeuwse Kust
Dican sport
Dekon Metaalbewerking
Duinhouwer Lastechniek
Delta Dak
Delta Makelaardij
Dentconnect
Easy Toys
Eetcafé de Banjaard
Evertse Sport
Evi Services
Evides
Fashion at Sea
Fioole Auto’s
Frituur Plan West
Fysiotherapie Brouwershaven
GC Clad Parts BV
Geluk Schilders
Goedbloed Auto’s
Grandcafe de Werf
Heukelom Group
Haardhout.eu
Hoveniersbedrijf Groentotaal Jasperse
Job Baster Gastenverblijf
ING bank
Intertoys
Kees Visser Food
Klaassen Notarissen

Kompassen
L. Tournier Installatietechniek
LIDL
Lematech
Loonbedrijf v/d Maas
Maandag
Martin Hair
Marktzicht
MedEnvoy Global BV
Media Installaties
Mikes Fruit
Mol Kraanverhuur
Mol Schuddebeurs
Moore DRV
Noordam BV
Orange DLS
Ons Wooneiland
Parfumerie de Zwaantjes
Restaurant De Proeverij
Summio Parcs
RVZ Management
Phone Repair Zeeland
Proconnect Networks BV
Renewi
Stacaravan Makelaar
Saman Groep
Sandee groen
Sinke komejan Zierikzee
Schults Schilders/SPR Coatings
Solumet Vastgoed

Sound Delight
Stoutjesdijk Bouw
Stichting Sjaloom zorg
Supportly
Syntess Software BV
Thermecon Eco 2 project
Timmerman Natuursteen
Traas Ongediertebestrijding
Unito Sportswear
Uw Groene Vakwinkel
Uw Slager Ornee Bolier
Van Beveren Dakwerken
Van Hekke Bouw
Verkaart Administraties
Veldsink
Verkeersschool de Bogerd
VHC Kreko Groep
Viskwekerij Neeltje Jans
Vizo Folmer Service
Vleesboerderij Boot
Vollan
Walhout Woonpromenade
WEA/Joost
Young Lions
Your Surprise
Zeelandia

Kijk op www.mzc11.nl/ 
samen-scoren of mail naar 
commercielezaken@mzc11.nl

Ook de vereniging steunen?

50
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Diverse KNVB-opleidin-
gen hebben plaatsgevon-

den bij MZC’11.

Het KNVB-opleidingsprogramma 
voor onze jeugdtrainers is op 18 
september van start gegaan met 
de ‘KNVB Aftrapmodule’, een cur-
susavond voor beginnende trai-
ners. 
Daarnaast begon op 25 september 
de VC-1 cursus voor de wat meer 
gevorderde juniorentrainers. 
Deze cursus was acht avonden.
Ten slotte was er op 30 september 
het zogeheten ‘Avondje Rinus’, 
waarbij jeugdtrainers wegwijs 
zijn gemaakt in het gebruik van 
de app en website ‘Rinus’, de on-
line assistent-trainer van de 
KNVB. Het volledige programma 
was opengesteld voor trainers 
van andere clubs uit de regio, zo-
dat MZC zelfs trainers uit Spijke-
nisse (!) mocht verwelkomen.
Vorig seizoen volgden liefst der-
tien jeugdtrainers van MZC’11 de 

KNVB-
cursussen 
bij MZC

Dertien trainers behalen diploma

opleiding Jeugdvoetbalcoach (VC-
1) van de KNVB.
In december 2023 vond de laatste 
sessie plaats van een intensieve 
reeks cursusavonden. Onder lei-
ding van KNVB-docent Adil Fer-
toute is aan 13 van onze jeugd-
trainers tijdens acht verschillende 
lessen bijgebracht hoe zij kinde-
ren met plezier beter kunnen le-
ren voetballen. 

Praktijk
De cursus bestond niet alleen uit 
theorielessen, maar ook uit het in 
de praktijk brengen van het ge-
leerde. Aan het einde van de laat-
ste cursusavond ontvingen alle 
deelnemers hun diploma. Dit wa-
ren: Bilal Alashkar, Sidney Blin-
ker, Brian van Geer, Vincent Goe-
degebuure, Sem de Graaf, Jeanine 
van der Horst-Ringelberg, Davey 
van den Hummel, Leendert de 
Jonge, Stefan Nieuwenhuize, 
Dean Otte, Daniel Roeleveld, Ke-
vin Schot en Raymon Speksnijder.

Nieuwe voetbal-
regel van kracht
Om respectvol gedrag richting 
scheidsrechters te bevorde-
ren, mogen sinds dit seizoen 
alleen aanvoerders belang-
rijke beslissingen bespreken 
met scheidsrechters. Dit geldt 
zowel voor het amateur- als 
betaald voetbal. 
De scheidsrechter geeft 
tijdens de wedstrijden aan de 
aanvoerder(s) waar nodig een 
toelichting op belangrijke 
beslissingen.
De aanvoerder neemt de 
verantwoordelijkheid door de 
teamgenoten weg te sturen 
bij de scheidsrechter.
Elke teamgenoot die deze 
instructies negeert en de 
scheidsrechter onheus 
benadert, zich niet respectvol 
gedraagt of protesteert, 
ontvangt een gele kaart.
Als de aanvoerder de keeper 
is, moet het team één 
veldspeler aanwijzen die deze 
rol op zich zal nemen 
wanneer de keeper zich niet 
dichtbij de scheidsrechter 
bevindt.

Extra bar buiten 
de kantine
Om de kantine op drukke 
zaterdagen te ontzien, is er 
een buitenbar geplaatst. 
Kantinebeheerder Linda 
Kristalijn: “Deze hebben we 
gekocht van Brasserie De 
Kaoie. Dit is gelukt via 
crowdfunding – met dank aan 
de sponsorcommissie –, geld 
van de lotenverkoop en veel 
sponsors.” De onderhouds-
vrijwilligers zorgden voor 
bestrating, een vast stroom-
punt en afvoer. “Nu zijn we 
nog bezig dat de kar beschil-
derd gaat worden door een 
groep jongeren”, aldus Linda.

Vorig seizoen behaalden liefst dertien jeugdtrainers van MZC’11 de opleiding VC-1 Pupillen van      de KNVB. In het midden KNVB-docent  Adil Fertoute.

Ben Schot (40) is trainer van JO12-3. Hij volgt  
de VC1-cursus van de KNVB bij MZC.

Kun je iets vertellen over je eigen  
voetbalachtergrond?

“Vanaf mijn 6e jaar ben ik begonnen met voetballen 
bij v.v. Bruse Boys. Daar heb ik heel de jeugd doorlo-
pen en vanaf mijn 16e jaar sloot ik aan bij het 1e 
elftal. Mijn favoriete positie was rechtsbuiten en 
mijn belangrijkste wapen was mijn snelheid. Op 
mijn 19e jaar ben ik naar de marine gegaan, waar ik 
aan boord van een onderzeeër ben geplaatst. Omdat 
ik vaak van huis was, ben ik toen naar het 2e elftal 
gegaan. Op mijn 22ste ben ik doordeweeks gaan trai-
nen bij Den Helder om zodoende weer aan te kun-
nen sluiten bij het 1e elftal. Helaas door een aantal 
enkel- en knieblessures ben ik op mijn 27e noodge-
dwongen gestopt als voetballer. Kort daarna ver-
huisde ik naar Zierikzee, waar ik later nog 2 jaar 

voorzichtig in de zaal heb gevoetbald. Mijn laatste 
actie als voetballer was wel op het terrein van 
MZC’11, waar ik tijdens het bedrijventoernooi van 
2022 al na 3 minuten mijn kruisband afscheurde en 
daardoor opnieuw besloot om niet meer te voetbal-
len.”

Wanneer ben je bij MZC begonnen  
als trainer?

“Het voetbalspelletje is mij altijd blijven interesse-
ren. Door niet meer zelf actief te voetballen, miste ik  
het spel, de beleving en gezelligheid op de club. Vo-
rig seizoen had ik al vaak nagedacht over het jeugd-
trainerschap, maar door drukte op het werk en ook 
qua privé heb ik niet de stap gezet. Begin dit seizoen 
werd ik opnieuw gevraagd door Barry Schoute om 
de JO12-3 te gaan trainen, omdat deze groep zonder 
trainer zat. Dan kun je natuurlijk niet weigeren, ze-
ker als je ook mag deelnemen aan de VC1-cursus.”

Waarom heb je je opgegeven voor de cursus? 
Waarin wilde je je verbeteren?

“Door deel te nemen aan de VC1-cursus hoop ik me-
zelf te ontwikkelen als trainer, vooral het begeleiden 
van de spelersgroep en het individu. Maar ook op 
voetbaltechnisch gebied hoop ik mezelf te ontwik-
kelen.”

Wat is de voornaamste les tot nu toe  
geweest op de cursus?

“Tot nu toe is de voornaamste les dat elke leeftijd 
specifieke kenmerken heeft. Niet dat ik dat niet 
wist, maar door erover te praten met de docent en 
medecursisten leer je daar anders naar te kijken en 
leer je daar zowel je training als je begeleiding beter 
op aan te passen. Door de vele beschikbare trai-
ningsvormen hoop ik mijn trainingen spannend en 
uitdagend te houden. Tot nu toe zeker geen spijt dat 
ik deze stap gezet heb!”

‘Ik hoop mijn trainingen spannend en uitdagend te houden’Ben Schot: 
“JO12-3 zat 
zonder trainer. 
Dan kun je 
natuurlijk niet 
weigeren, zeker 
als je ook mag 
deelnemen aan 
de VC1-cursus.”



 mzc presentatiegids 2024-2025

5554

Zaterdag bruist het van de energie op sportpark Den Hogen Blok. Per week 

zijn er gemiddeld liefst 40 wedstrijden! De ochtend is voor de jeugdteams, 

veelal met enthousiaste support van vader, moeder, broers, zussen, opa’s 

en oma’s. In de middag trappen de senioren af. 

MZC’11 telt zo’n 700 leden, waarvan 650 spelend. Er zijn 46 teams: van 

walking football, G-voetbal en 40+ tot aan de kabouters. Wist je dat de 

oudste speler in 1950 is geboren en de jongste in 2019? 

Om alle teams te begeleiden zijn er meer dan 100 (!) trainers en leiders 

actief. En dan zijn er nog de scheidsrechters, assistent-scheidsrechters, 

jeugdcoördinatoren, wedstrijdsecretaris, commissieleden, kantine-

mensen... Kortom: er is volop dynamiek ín en buiten het veld. MZC bruist!

Bruisend van energie

mzc presentatiegids 2024-2025
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56 activiteiten

Ieder jaar probeert de activitei-
tencommissie van MZC’11 weer 
een aantal activiteiten te organi-
seren. Zo ook afgelopen en aan-
komend seizoen. 

tekst: activiteitencommissie

De speculaasactie levert 
jaarlijks een leuk geldbe-

drag op voor de club, wat goed 
gebruikt kan worden voor bij-
voorbeeld materialen en het or-
ganiseren van andere activitei-
ten. Als iedereen een handje 
meehelpt,  kunnen we het opge-
haalde bedrag dit jaar misschien 
overtreffen. 
De voetbalpieten kwamen dit jaar 
in december ook weer langs en 
dat was een groot succes bij jong 
en oud. Er werd tegen de Pieten 
gevoetbald en nadien was er voor 
iedereen een cadeautje. Er is in-
middels al een uitnodiging ver-
stuurd naar Spanje om in novem-
ber weer een oefenwedstrijd 
tegen de Pieten te kunnen spelen. 
In april wordt ieder jaar de 
penalty bokaal georganiseerd. De 
jeugdleden mogen het dan opne-
men tegen onze keepers van he-
ren en vrouwen 1 en 2. De beste 
penaltynemers mogen deelne-
men aan de regiofinale. 

De pubquiz is inmiddels een jaar-
lijks terugkerende activiteit waar 
vrijwilligers strijden om de felbe-
geerde beker en waar mogelijk de 
poedelprijs wordt vermeden. Als 
je mee wil doen moet je er snel bij 
zijn!
Het MZC-mixtoernooi is dit jaar 
georganiseerd op 10 juni en was 
weer een groot succes. Verschil-
lende teams hadden zich inge-
schreven en mochten in verschil-
lende poules tegen elkaar 
strijden, waarbij onder andere 
een overheerlijke taart te winnen 
was. Aan het eind van de dag was 
er nog gelegenheid om tegen el-
kaar te ‘bubble-voetballen’. De 
leeftijd van de deelnemers vari-
eerde van 5 t/m 75 jaar en speel-
den met en door elkaar heen. 
Afgelopen seizoen is er geëxperi-
menteerd met het organiseren 
van enkele feestavonden. Uit de 
karaoke-avond bleek dat we 
naast voetbaltalent ook veel ama-
teurzangers en -zangeressen in 
ons midden hebben. In verband 
met het grote succes staat ook dit 
voetbalseizoen karaoke weer op 
de agenda.
Mocht je zelf een goed idee heb-
ben of willen organiseren horen 
we dit uiteraard graag!

MZC: meer 
dan voetbal

Activiteiten-
kalender
September
• Kika Darttoernooi
•  Aftrapmodule KNVB voor 

jeugdtrainers
• Netwerkborrel sponsoren         
•  Gratis mossels eten, na 

openingswedstrijd 1e 
 
Oktober
•  Week van de  

Scheidsrechter    
• Karaoke-avond voor leden
•  JVOZ-clinic (herfstvakantie)
• Business Event
 
November
•  Algemene ledenvergadering
• Feest voor leden
•  Informatie-avond Sportlink 

voor vrijwilligers
• Speculaasactie
•  Sinterklaasfeest en 

Pietenvoetbal voor de 
allerkleinsten

           
Januari 2025
•  Nieuwjaarsborrel voor 

vrijwilligers + oefenwed-
strijd heren en vrouwen 1

• Nieuwjaarsfeest voor leden
•  Training voor vrijwilligers 

over verantwoord 
alcoholgebruik, middelen-
gebruik en omgaan met 
agressie

 
Februari
• Live-muziek voor leden
• Pubquiz
• EHBO-training voor 
vrijwilligers
 
Maart
• Karaoke voor leden
 
April
• Schoolvoetbal jongens
• Schoolvoetbal meisjes 
•  Penaltybokaal jeugd
 
Mei
•  Seizoensafsluiting voor 

leden
•  Puzzeltocht + buffet voor 

vrijwilligers  
 
Juni
• Mixtoernooi + BBQ
•  Bedrijventoernooi 13 en  

20 juni 2025

Het MZC-mixtoernooi is voor jong én oud, door elkaar heen.

Tijdens de penaltybokaal mag de jeugd proberen te scoren bij de keeper van het 1e.

Samen naar Oranje kijken na afloop van het bedrijventoernooi.

Het feestelijke organisatieteam van de pubquiz. Het vrijwilligersteam van het bedrijventoernooi.

Spaans bezoek op Den Hogen Blok.Het Pietenteam kan nog best een aardig balletje trappen.

Drukte op het Business Event voor sponsorreleaties.
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contactSteun MZC’11 met je 
aankopen via de clubwebshop Voetbal is de leukste sport en s.v. MZC’11  

is ook nog eens de leukste vereniging!  
Ga naar www.mzc11.nl/lidmaatschap 
en vul het digitale aanmeldformulier in.

Hoe word je lid?

Adreswijzigingen dienen te worden 
doorgegeven bij de ledenadministratie.
Dit kan via schriftelijk aan: 
Miranda Ravia, Vondelingsplaat 12, 
4301 ZP Zierikzee of via 
ledenadministratie@mzc11.nl.

Adreswijziging

Contributie

Bij het opzeggen van het lidmaatschap 
tijdens het seizoen (1 juli t/m 30 juni) blijft 
u tot het einde van het seizoen verplicht 
contributie betalen. Opzegging dient 
schriftelijk te worden door gegeven via het 
uitschrijfformulier op de website.  
Dit formulier kan worden gestuurd naar:  
ledenadministratie@mzc11.nl.

Opzeggen  
lidmaatschap

(leeftijds)
categorie

bedrag per  
half jaar

5 t/m 11 jaar € 58

12 t/m 15 jaar € 65

16 t/m 17 jaar € 73

18 jaar en ouder € 90

Dames (7-tegen-7) € 65

G-voetbal € 45

Walking football &  
40+ voetbal

€ 50 (per jaar)

Niet-spelende leden € 60 (per jaar)

Donateur € 20 (per jaar)

•  Spelende leden die tevens jeugd leider/ 
trainer zijn betalen 50% van de contributie. 

• Contributie ereleden is nihil.
•  De KNVBbijdrage voor jeugd leiders/

trainers die niet spelen, wordt betaald 
door de vereniging.

•  De contributie wordt bij de halfjaarlijkse  
vooruitbetaling geïncasseerd door 
automatische afschrijving van uw 
bankrekening.

Organisatie
Bestuur
•  Voorzitter: Leo ‘t Mannetje, voorzitter@mzc11.nl
•  Secretaris: Vivian Bommeljé, secretaris@mzc11.nl
•  Penningmeester: Marcel Hanse,  

penningmeester@mzc11.nl
•  Technische zaken mannen: Camiel van Tiggel-

hoven, technischezaken@mzc11.nl
•  Algemene zaken / projecten:  

Ronald Hoek, algemenezaken@mzc11.nl
•  Algemene zaken / technische zaken vrouwen: 

Hans Schreurs, tcvrouwen@mzc11.nl 
•  Algemene zaken / vrijwilligerscommissie:  

Saskia Stoutjesdijk, vrijwilligers@mzc11.nl

Technische Commissie
Camiel van Tiggelhoven (voorzitter),  
Patrick Roggenband, Huib Smits, Werner Boot

Jeugdcommissie
Hans Smid (jeugdcommissie@mzc11.nl),  
Barry Schoute (Hoofd Jeugdopleidingen,  
jeugdopleiding@mzc11.nl), Rob Droppert,  
Wouter van Marle

Jeugdcoördinatoren
•  Kabouters/JO7-/JO8-/JO9: Rob Droppert,  

jongstejeugd@mzc11.nl 
•  JO10-/JO11-/JO12-/JO13: Wouter van Marle, 

pupillen@mzc11.nl
•  JO14-/JO15-/JO16-/JO17: VACATURE,  

Wouter van Marle, ad interim)
•   JO19: Patrick Roggeband, jo19@mzc11.nl 
•  MO13 & MO15:  Hans Schreurs,  

tcvrouwen@mzc11.nl 

Ledenadministratie &  
contributie 
Miranda Ravia, Kees Verkaart,  
ledenadministratie@mzc11.nl 

Medische staf/verzorging 
Niels Ritzen (fysiotherapeut) en  
René van den Hummel (sportverzorger) 

Wedstrijdcommissie
•  Algemeen / senioren: VACATURE, Hans Schreurs  
(ad interim), tcvrouwen@mzc11.nl 

• Vrouwen: Hans Schreurs, tcvrouwen@mzc11.nl 
•  Junioren (JO14 t/m JO19): Hans Wijzenbroek  

hwijzenbroek@hotmail.com 
•  Jeugd meiden (MO13 & MO15): Hans Schreurs, 

tcvrouwen@mzc11.nl 
•  Pupillen (JO7 t/m JO13): Hans Wijzenbroek,  

hwijzenbroek@hotmail.com 

Vertrouwenscommissie 
vertrouwenscommissie@mzc11.nl, Leo ’t Mannetje, 
Miranda Ravia, Saskia Stoutjesdijk, Elvira Lievense, 
Tessa van der Voorde, Dafna de Leeuw, Petra Capelle 

Scheidsrechterzaken
Lennaert de Looze, lennaert.delooze@kpnmail.nl, 
VACATURE

Consul 
Hans den Haan

Financiële commissie 
Rory Verstraeten, Marcel Hanse 

Kascommissie 
Kees Bin, Saskia van Velthoven, Rob Droppert 

Horecacommissie 
Linda Kristalijn (beheerder kantine, 06 -53 92 00 01, 
kantine@mzc11.nl), Toon van Tiggelhoven

Sponsorcommissie  
Janine Heijboer (commercielezaken@mzc11.nl), 
Saskia van Velthoven, Suzan Oxener, Kees Bin 
(fotograaf)

Vrijwilligerscommissie 
vrijwilligers@mzc11.nl, Saskia Stoutjesdijk,  
Susanne van de Sande, Mirjam van Tiggelhoven

Activiteitencommissie 
Wilma Kodde, Saskia Stoutjesdijk, Mirjam van  
Tiggelhoven, Petra Klappe, Sofie Baertse, Merel de 
Graaf, Wouter van Marle (Pupil van de Week) 

Gastvrouwen/-heer 
Mirjam Wijzenbroek, Carla Baas, Pleun Berrevoets, 
Theo van Hekke (speaker)

Redactie/ webbeheer 
Susanne van de Sande, Coen Dalebout, Kees Bin, 
Monique de Hon (socialmedia@mzc11.nl),  

Facilitaire Zaken 
Technisch onderhoud: Cor Groen, Hans Beijer,  
Leo ’t Mannetje, Ivo Rapati 
Facilitair onderhoud: Pleun Berrevoets, Rinus van 
der Neut, Aart van der Wekken, Kees Jonker, Henk 
Nieuwkoop, Hans den Haan, Rinus Bogerd, Ko Sinke 
Kledingcommissie: Beja van der Neut, Rob Droppert, 
Pleun Berrevoets, Janine Heijboer
Kalken/maaien: Leo Fonteine 
Kantine: Linda Kristalijn, Anja de Jonge, Korrie  
Hilleman, Kees van Splunder, Saar Torensma,  
Wim Overweel, René Borghouts, Mirjam van  
Tiggelhoven, Petra van Velthoven, Vivian Bommeljé, 
Pleun Berrevoets, Renée van Geest, Saskia Stoutjes-
dijk, Esmeralda de Vos, Rachel Westhoeve,  
Sharon de Vries, Sabrina de Vries, Carla Baas,  
Monique de Hon, Sander Geertse, Roy Snijders, 
Carolien van Dijk

Voor professionele publicaties. Van (digitaal) personeelsblad  
tot relatiemagazine. OMA adviseert en realiseert.

info@bureauoma.nl 06-30 75 59 85www.bureauoma.nl
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